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Kdo bo očistil pločnika na 
novozgrajenem nadvozu??

Bralec Darko Kastelic iz Trebnjega se 
sprašuje, kdo je zadolžen za čiščenje ploč
nikov ob cesti oz. nadvozu, ki je speljan 
nad železnico proti Sevnici. V začetku maja je 
opazil roleriste, ki se zaradi peska (ostanek 
zimskega posipavanja) niso mogli rolati po 
pločniku, ampak so morali zaviti na cesto, 
kar pa so s hupanjem »pozdravili« vozniki 
avtomobilov.

vanje javnih poti oziroma javnih površin med 
Komunalo Trebnje d.o.o. in KS Trebnje. Je pa 
KS Trebnje čiščenje omenjenih pločnikov da
nes posebej naročila, na podlagi česar smo 
čiščenje izvedli.«

REDNA IZDAJA
Naslednja številka izide sredi junija 2013. Redakcijo zaključuje
mo 7 dni prej oz. ob zasedbi prostih kapacitet.

Čestitke za odzivnost, g. Klarič!

Potrebno je povedati, da i ta bila pločnika 
vzorno očiščena že takoj i aslednji dan po 
naši objavi na Cajtng.com na sliki), direk- 

* Komunale Stanko Tom« ič pa je povedal: 
Ročniki od krožišča pri Mercator centru 

tLTrimu niso predmet p godb za vzdrže-

V ozadju Trimo, ponos Trebnjega, ki nudi 
zaposlitev kar 426 ljudem, od katerih jih 
dobra polovica (226) prihaja iz naših krajev 
(občina Trebnje 144, občina Mirna 23, obči
na Šentrupert 20, občina Mokronog - Trebel
no 39). rosi«

AKCIJA!
MAJ - JUNIJ 25% popusti 
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Najboljša izbira za vaš dom
Pasji salon Ajša, Tomšičeva 4, Trebnje 
Predhodna naročila na 040 122 004!
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POSEBNO OBVESTILO!
Imejte se radi...

Goran Smuk
urednik Cajtnga in Cajtng.com

Bilo je delovno jutro, približno ob 8:30 
uri, ko je starejši gospod (imel je okoli 80 
let) prišel na urgenco, da bi mu odstranili 
šive iz njegovega palca. Izjavil je, da se mu 
mudi, ker da je nekje zmenjen ob 9. uri.

Ko mu je zdravstveni delavec vzel nje
gove podatke in ga pospremil do sedeža 
v čakalnici, je vedel, da bo minila najmanj 
ura, preden ga bo njegov zdravnik lahko 
pregledal. Opazoval je, kako je pogledoval 
na uro, in se odločil, glede na to, da tisti hip 
ni bil zaseden, da sam poskrbi za njegovo 
rano. Pregledal mu je torej rano in videl, da 
se je dobro zacelila, zato je prosil zdravni
ka za potrebno orodje za odstranitev šivov, 
čemur je le-ta rad ugodil. Medtem, ko se 
je ukvarjal z njegovo že skoraj zaceljeno 
rano, sta se pričela pogovarjati.

Zdravstveni delavec je vprašal starejše
ga gospoda, če je imel morda naročen se
stanek s katerim od zdravnikov, ko se mu 
tako mudi. Gospod mu je odgovoril, da ne 
in da mora ob devetih oditi v dom za osta
rele, kjer bo zajtrkoval s svojo ženo. Iz vlju
dnosti je povprašal po njenem zdravju, pa 
mu je odgovoril, da je njegova žena žrtev 
Alzheimerjeve bolezni.

Medtem, ko je zaključeval z oskrbova
njem rane, ga je vprašal še, če bi bila žena 
zaskrbljena, če ga ne bi bilo tam ob dogo
vorjenem času. Odgovoril je, da ga žena že 
pet let sploh ne prepozna več, saj je njena 
bolezen močno napredovala.

Zdravstveni delavec je bil zelo presene
čen, a je gospoda vseeno vprašal - kako 
to, da še vedno vsako jutro hodi k njej na 
zajtrk, četudi ga ona več ne prepozna. Go
spod pa se je nasmehnil, mu pogledal v oči 
in rekel: »Ona me morda res ne pozna več, 
ampak jaz še vedno poznam njo.«

Prav je, da povem, da zgodbica ni zra
sla na mojem zelniku. Je pa prečudovita. 
In preko nje vam želim, drage sokrajanke 
in spoštovani sokrajani, povedati, da se 
imejte radi. Vedno, ne glede na okoliščine. 
Tega vam (oz. nam) ne morejo vzeti!

V pripravi je zbornik o 
osamosvojitveni vojni za 
Slovenijo. Ste bili poleg, 
lahko drugače pomagate 
pri nastajanju le-tega?
Člani Območnega združenja veteranov 
vojne za Slovenijo Trebnje (OZVVS Treb
nje) so na občnem zboru 17. marca 2013 
sklenili, da bodo do konca meseca oktobra 
zbirali gradivo, napisali ter izdali zbornik o 
dogajanjih pred in med vojno za Slovenijo 
leta 1991, saj so, kot menijo, to dolžni storiti 
že zaradi zgodovinske resnice, njih samih 
ter predvsem zaradi naših zanamcev.

Bojna oklepna vozila (BOV) Jugoslovanske ljudske 
armade (JLA) so prispela do Medvedjeka, tu pa se je 
njihova pot - zahvaljujoč dobremu uporu teritorial
cev, med katerimi ste bili tudi številni iz naših krajev 
- tudi končala. (Foto: RTV SLO) Oglasite se, zdaj je 
pravi čas, zdaj se piše zgodovina!

V ta namen vabijo k sodelovanju vse milič
nike, civilne in vojaške udeležence vojne za 
Slovenijo na območju Temeniške in Mirnske do
line. Za urednika zbornika je imenovan Brane

Spomenik in muzejsko oklepno vozilo BOV (skrajno 
desno) 3 v spominskem parku pričata o dogajanju 
iz slovenske osamosvojitvene vojne, v kateri je bila 
po razglasitvi samostojne Slovenije v letu 1991 na 
Medvedjeku zaustavljena kolona oklepnih vozil JLA 
(slika levo) na poti proti Ljubljani. fZl.m

Praznik, za člane uredniškega odbora pa Miro 
Resnik, Alojz Grčar, Marko Kotar in Janez 
Bobnar.

»K snovanju zbornika vabimo vse, ki ste bili 
udeleženi kakorkoli pred in med osamosvojitveno 
vojno za Slovenijo in po naši oceni veliko prispe
vali k zmagovitem koncu, da po svojih močeh pri
spevate, da bi bil načrtovani zbornik kakovosten

Martinčkanje - da ali ne?
Črnega junijskega četrtka leta 1991 je 

kolona vojaških oklepnikov JLA prestopila 
slovensko jugovzhodno mejo, z namenom 
preprečiti komaj izrečeno samostojnost naše 
državice. Vendar je na magistralni cesti pri 
Medvedjeku naletela na barikade in protidi- 
verzantske čete TO, ki soji nadaljnje prodira
nje v notranjost preprečili. Pozneje so uspeh 
teritorialcev v boju na Medvedjeku okronali 
s spominskim obeležjem v obliki betonske 
protitankovske barikade z napisom Obranili
domovino, (nadaljevanje na naslednji strani)

Moto
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BoP d.o.o., razrez in prodaja lesa, Zagorica pri Dobrniču 7,8211 Dobrnič

RAZREZ IN PRODAJA LESA
Nudimo vse oblike 
žaganega lesa in prevoz!

• razrez lesa
• izdelava ostrešij po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine
• prevoz končnih produktov
• prevoz paletnega materiala
• možno samorazkladanje z 

avtodviealom
PRODAJA ŽAGOVINE - UGODNO!

(nadaljevanje s prejšnje strani)

Devet let pozneje so se - po izjavi tedanje
ga poslanca stranke LDS v državnem zboru 
in trebanjskega župana Cirila Pungartnika, 
da so se vojaki na barikadah bolj »martinč- 
kali« kot pa borili - ob spomeniku zbrali 
prizadeti veterani vojne za Slovenijo z Jane
zom janšo in Markom Pogorevcem na čelu. 
Tokrat so se borili za svojo čast in se blate
nju desetdnevne vojne zoperstavili v duhu 
veteranske himne, ki pravi: Kljubuj usodi,

mož sam svoj bodi! Karkoli naj se ti zgodi, 
usode gospodar si ti. (Mladina, in.ni.20011

ter delovanje vseh udeležencev prikazano kar 
najbolj verodostojno. Torej, na vas se obračamo 
s prošnjo, da nam pomagate z dokumenti, ki jih 
morda posedujete in se nanašajo na naše ob
močje ter takratna dogajanja (seveda bomo vse 
originalne dokumente vrnili), predvsem pa vas 
prosimo za vaše pisne ali ustne izjave o najuso
dnejših in po vaših merilih najpomembnejših do
godkih, ali zgodbah, ki ste jih preživeli takrat«,

je med drugim zapisano v vabilu uredniškega 
odbora, dodajajo pa tudi, da so člani odbora 
pripravljeni prisluhniti vsem ter vse skupaj 
nato tudi zapisati ter to nato - po vaši cenzuri, 
tudi uporabiti.

Da se ne bi recimo leta 2050 izkrivljala zgo
dovina, je seveda prav, da se sedaj zapiše tako, 
kot je dejansko bilo, pa kakor koli da je že 
bilo. Uredniški odbor pričakuje vaš klic na 041 
523 718 (Miro Resnik) ali 041 810 698 (Brane 
Praznik). Več podatkov najdete na Cajtng.com 
ali seveda - na omenjenih številkah. (GS1 •

GRADing
PROIZVODNJA-INŽENIRING

PVC PROFILI^Sfc
Najboljša izbira oken in vrat za vas dom

AKCIJA!
V maju in juniju 

25% popust na okna

brezplačna modra številka

Ugodne cene 
Kratki dobavni roki

Grading Kurent d.o.o. 
tel.: 07 34 62 000 
fax: 07 34 62 010 
grading-tr@siol.net 
www.grading-kurent.si

www.grading-kurent.si
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Baragova galerija

Individualno 
učenje plesa 

za poroko

Prijave in informacije: 
041 244 244 
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Trebanjski štrukelj
Ko smo poživljali Kmečko in rokodelsko 

tržnico, se je marsikateri obiskovalec ob 
nakupu zadržal in obujal spomine na stare 
čase. Tako me je nekoč nekdo vprašal, če po
znam tukajšnjo tradicionalno jed, ki ji pravi
jo »Trebanjski štrukelj«. Ker do takrat v dveh 
desetletjih življenja v teh krajih zanjo nisem 
slišal, sem sogovornika - bolj kot ne - ocenil 
za šaljivca.

Ampak radovednost mi ni dala miru. Po
mislite na belokranjsko pogačo, prekmursko 
gibanico, kranjsko klobaso, tolminski sir, da 
ne naštevam naprej, same evropsko zašči
tene tradicionalne jedi, ki očitno so nekaj 
posebnega, saj jih je bilo mogoče zaščititi po 
dokaj zapletenem postopku. Ali ne bi bilo 
imenitno, da bi lahko povabili obiskovalca v 
eno od številnih krajevnih gostiln na krajev
no posebnost - značilno jed? Ali pa ga ob slo
vesu obdarovati s krajevno dobroto za popo
tnico? Ali pa - da bi gostitelj na slavnostnem 
kosilu gostom z nekaj stavki opisal zgodbo 
in recept kulinarične posebnosti in gostom 
v spomin vsadil nekaj, o čemer bodo lahko 
pripovedovali prijateljem in sorodnikom, ali 
pa se morda pobahali in jo pripravili sami. 
In jo morda, podobno kot trojanske krofe, 
prinesli s popotovanja po Trebnjem, da bi z 
domačimi obujali prijetne doživljaje v dolini 
Temenice.

Pogledal sem v kuharske knjige, prebral 
vse o štrukljih in značilnih dolenjskih jedeh, 
našel kar nekaj receptov, ampak nobeden 
se ni ponašal s pridevnikom »trebanjski«. 
Potem sem spraševal domačine in počasi so 
se pričeli odpirati spomini. »Da, seveda, tako 
smo v mojem otroštvu, ko je bilo meso na 
mizi enkrat na teden, rekli jedi, ki smo jo vze
li tudi s seboj na njivo, na travnik ali v gozd, 
za malico.« »Ja, imeli smo jo na krožniku s ki
slim zeljem, pa tudi ocvirki so nam obogatili 
okusno jed.« »Oh, seveda jih poznam, tako 
preprosto jih je bilo narediti in to samo s ti
stim, kar smo imeli doma na kmetiji. Ampak 
za današnje dni je to staromodna jed.«

Tako sem mimogrede zvedel za recept v 
dveh ali treh izvedbah. Naredil sem še naj
boljši preizkus verodostojnosti zgodb, vpra
šal sem znanca iz mladosti etnologa svetov
nega slovesa profesorja dr. Janeza Bogataja, 
če pozna trebanjski štrukelj. Kot iz topa je 
- brez trenutka premisleka - odgovoril: »Da, 
seveda!« Za vsak primer sem ga vprašal za 
recept, ki mi ga je takoj zrecitiral brez napa
ke. Povedal je, da bi jo s primernim intelek
tualnim naporom lahko zaščitili v Bruslju. 
Tržno bi bila zanimiva tudi zato, ker sodi 
med zdrave jedi na piramidi zdravega pre
hranjevanja in da jo kot tako lahko mirne ve
sti priporočamo prijateljem in jim zaželimo 
»Na zdravje!«.

In v tem grmu tiči zajec. Ali je naše modro 
občinsko vodstvo sposobno »primernega in
telektualnega napora« in poleg tega žrtvova
ti nekih šest ali sedem podžupanskih plač za 
zaščito nesnovne tradicionalne dediščine teh 
krajev, ki bi nas umestila na zemljevid Evro
pe, za zaščito jedi »Trebanjski štrukelj«?

Odgovorite si sami!

.a . ia j/ . /a X

KS Trebnje bo s strokovnjaki 
za urejanje okolice oblikovala 
koncept hortikulturne uredi
tve centra
Že takoj v prvih dneh, ko se je po dolgi le
tošnji zimi le otoplilo, so delavci Komunale 
Trebnje po naročilu KS Trebnje pristopili k 
urejanju centra našega mesta.

Opazili smo jih, ko so odvažali odvečni pesek, 
pa tudi zemljo in razraščeno travo. Slednjo bodo 
zamenjali z novo, svežo, mlado, to pa bo le za
četek pri urejanju centra. Dela bodo stala okoli 
600€, hitra realizacija projekta pa je posledica 
odličnega sodelovanja med KS Trebnje in Ko
munalo Trebnje.

»Dne 16. 4. 2013 smo imeli operativni sesta
nek, na katerem smo v skladu s finančnimi zmo
žnostmi KS Trebnje določili prioritete oziroma 
najbolj nujna dela, ki jih je potrebno izvesti v 
okviru vzdrževanja. Upoštevali smo tudi dejstvo, 
da bo verjetno v bližnji prihodnosti Občina Treb
nje pristopila k celoviti ureditvi centra mesta, 
vključno z zamenjavo več kot 50 let stare komu
nalne infrastrukture. Na sestanku smo se dogo
vorili, da bomo takoj sanirali nastale poškodbe 
zaradi zime, uredili zelenice ob Gubčevi cesti,

Civilna iniciativa za 
rešitev reke Temenice: 
»Odpadkov bistveno več 
od pričakovanega!«
V Civilni iniciativi za rešitev reke Teme
nice z zadovoljstvom ocenjujemo izved
bo čistilne akcije reke Temenice, ki je 
potekala v soboto, 20. aprila 2013. Z lepim 
odzivom in zagnanostjo udeležencev vseh 
starostnih skupin, najmlajši je štel 6 let, 
smo uspeli napolniti 35 vreč smeti ter 
poleg tega izvleči še nekaj večjih kosovnih 
odpadkov (železno okovje vrat, železna 
ogrodja, TV sprejemnik....).

Akcija je zajela območje od mostu pri Zi
danem Mostu do nadvoza HI pri Ponikvah.
Lotili smo se pobiranja smeti v strugi in brego
vih, v dobršnem delu, pa smo uspeli zajeti tudi 
nekatere poplavne površine reke Temenice.

pri stopnišču na Gubčevi cesti ter v parku. Veli
ka verjetnost je, da bomo uspeli urediti tudi peš 
pot od železniške postaje proti glavni cesti, za kar 
smo v tem tednu že pridobili soglasje Slovenskih 
železnic. Ob tem načrtujemo izvesti tudi podest 
oziroma drugo ustrezno rešitev za prehod z in
validskimi vozički, otroškimi vozički ipd«, sta v 
skupnem odgovoru na naše vprašanje glede del 
v centru mesta odgovorila predsednik KS Treb
nje David Klarič in direktor Komunale Trebnje 
Stanko Tomšič.

V obcestnem nizu je bilo potrebno pred
vsem odstraniti odvečno zemljo, ki je bila že cca 
20 cm višja od robnikov, kar ni lepo izgledalo, 
poleg tega pa je bilo onemogočeno ustrezno 
vzdrževanje zelenih površin. Odvečna zemlja 
pa ni končala na smetišču, temveč so jo delavci 
Komunale odložili v del parka, kjer je je bilo 
premalo. Mimogrede, v park bodo pripeljali še 
tudi dodatno zemljo, površine ustrezno izravna
li in povsod zasejali travo.

Ker želijo v KS Trebnje še dodatno dvigniti 
kvaliteto storitev, so s strokovnjaki za ureja
nje okolice že opravili ogled javnih površin. Na 
podlagi tega bodo poskusili oblikovati koncept 
hortikulturne ureditve centra mesta, ki bi 
v skladu z razpoložljivimi finančnimi sredstvi 
omogočal lepšo in prijaznejšo ureditev. (GS) •

Slikovni material in vtisi so dostopni na Face- 
book strani naše Civilne iniciative.

Na akciji so tako bili v zelo lepem številu 
navzoči ribiči Pododbora Temenica, občani 
občine Trebnje, predstavniki različnih dru
štev, trije občinski svetniki (Špela Smuk, Jan
ko Zakrajšek in Gregor Kaplan) ter seveda 
predstavniki Cl za reko Temenico.

Čeprav smo pred izvedbo akcije vizualno 
pregledali teren, je bilo odpadkov bistveno 
več od pričakovanega, saj so pari in trojke na 
terenu našli kar precej »skrite« nesnage. Vse
ga tokrat pač nismo uspeli spraviti iz struge in 
z vej. Nekaj odpadkov je v naravi že tako dolgo, 
da so vraščeni ali delno zakopani v strugo, 
za odstranitev katerega izmed večjih tovrstnih 
kosov pa bi potrebovali tudi traktor.

Poleg akcije je bil obvezen postanek še na 
trebanjskem bazenu. Le- ta se neusmiljeno 
zarašča, struga pa se zasipava z muljem, 
vejami in nesnago. Betonska konstrukcija 
zapornic je še v zelo dobrem stanju in bi vse
kakor lahko bila uporabljena, da reki v poletni 
suši ohrani nekaj vode.

Ob pobiranju smeti se je opazovala tudi 
sama reka oz. stanje ribjega življa v njej. Pri
tem je zelo zaskrbljujoč podatek, da od 
mostu pri Zidanem mostu do železniške 
postaje v Trebnjem ni bilo videti niti ene 
same samcate ribe, celo kleni, ki so bile 
edine pogojno dobro zastopane ribe na 
tem delu reke so povsem izginili.

(Cl 7.a režitev rpke Tpmenicel •
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pleskarstvo, fasaderstvo, izdelava knaufa, izdelava zunanjih obojev, 

gradbena zidarska dela, izposoja delovnega odra, 
f •tzd&vajkarp iz naravnega kamna, svetovanje
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Vzdrževalna dela SFA - VD1, Ivan llnikar s.p., Trebnje J

Z v^mi tudi nu

facebook.
Cajtng Trebnje

JAM
TREBNJE

IVANČNA GORICA

gl 07/346 60 700 
U www.panjan.si

TEHNIČNI PREGLEDI 
in

REGISTRACIJE VOZIL

^ triglav

BON ZA BREZPLAČNO KAVO

Bon lahko koristite do 31. maja 2013.

DJ PARTV
VSAK PETEK DO 2h

p®*-
skupina GADI

7.6.
latino BRAZIL party

VETEKS

Industrijska prodajalna 

hišnega tekstila

I
I

Obiščite nas na 
Gubčevi cesti 7A 
(za gostilno Pavlin) 
v Trebnjem 
Delovni čas: 
pon - pet 9h - 17h, 
sobota 8h - 12 h; 
Tel.: 05 99 52 175

Svitam?Plažne brisače I 
10% popust ob nakupu 2 kos

a|B| - program spod. perila in pižam Boa
X 0 Jn ’ Pro8ram nogavic Pletis 

_K—N—V \—/ - izdelava zaves po meri

ŽELEZNINA KRPAN MIRNA
Cesta na gradeč 4, Mirna
tel.it.: 07/3434 800 -t'A

Ugodna ponudba velja do razprodaje zalog. 
Vse cene so v EUR in vsebujejo DDV.

Cajtng m • Maj 20!
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Prav(n)i nasveti...

Maja Gliha
univ. dipl. pravnica s pravosodnim iz

Dedovanje črne gradnje 
(konkreten primer)
Vprašanje: Moj zunajzakonski partner je 
pred kratkim umrl. Sem edina dedinja. 
Partner je bil lastnik zemljišča, na kate
rem sva zgradila manjšo hišo. Hišo sva 
zgradila na črno in tako ni vpisana niti 
v zemljiško knjigo niti v kataster. Kako 
naj se vedem na zapuščinski obravnavi? 
Ali bo sodišče vedelo, da se deduje črna 
gradnja? Ali je smiselno črno gradnjo še 
pred zapuščinsko obravnavo legalizira
ti? Hiše in zemljišča nikakor ne bi rada 
izgubila.

Pravno pojasnilo: V vašem vprašanju ste 
združili vprašanji z dveh povsem različnih 
pravnih področij, ki jih nikakor ni mogoče 
obravnavati v istem postopku, in sicer vpra
šanje zakonitega dedovanja premoženja in 
vprašanje možnosti legalizacije črne gra
dnje.

Postopek dedovanja in krog zakonitih de
dičev natančno določa veljavni Zakon o de
dovanju. Če zapustnik ne napiše oporoke, po 
njem dedujejo zakoniti dediči (torej tisti de
diči, ki jih za vsako situacijo posebej določa 
zakon). Navajate, da ste edini dedič po vašem 
pokojnem zunajzakonskem partnerju. V va
šem vprašanju niste navedli, ali je zunajza- 

OH konski partner zapustil tudi kaj potomcev. Če 
namreč vaš partner ni imel potomcev, potem 
celotno njegovo premoženje dedujete vi kot 
zunajzakonska partnerka in njegovi starši 
(pri tem eno polovico dedujete vi, eno polo
vico pa njegovi starši). Če njegovi starši niso 
več živi, potem njihov del zapuščine deduje
jo njihovi otroci (torej bratje in sestre vašega 
zunajzakonskega partnerja oziroma nečaki in 
nečakinje vašega zunajzakonskega partner
ja). Če pa vseh teh naštetih oseb ni, potem 
res vse premoženje vašega zunajzakonskega 
partnerja dedujete vi. Ker ste edina dedinja, 
boste dedovali celotno premoženje, ki ga je 
v trenutku smrti posedoval vaš zunajzakon
ski partner. Sodišče v vsakem zapuščinskem 
postopku ugotovi, kdo so pokojnikovi dediči 
in katero premoženje sestavlja zapuščino. 
Sodišče je torej tisto, ki po uradni dolžnosti 
ugotavlja, katero premoženje sodi v zapušči
no. Večino podatkov o premoženju pokojnika 
sodišče pridobi iz smrtovnice (ki jo sestavi 
matičar), iz uradnih evidenc in iz navedb 
dedičev. Sodišče pri tem ne ugotavlja, ali je 
npr. premoženje, ki je predmet dedovanja, 
pridobljeno zakonito, ali je bila hiša sezidana 
skladno z gradbenim dovoljenje, ali je bilo za 
avtomobil sklenjeno obvezno zavarovanje,... 
Sodišče torej zgolj naredi popis premoženja, 
ki ga je imel zapustnil v trenutku smrti. Če je 
bila hiša zgrajena brez gradbenega dovolje
nja (na črno), to na sam postopek dedovanja 
premoženja nima nobenega vpliva.

Iz navedenega izhaja, da boste kot edina 
dedinja v vsakem primeru podedovali vse 
premoženje, ki ga je imel vaš zunazakonski 
partner v trenutku smrti. Glede na to, da je 
zemljišče, na katerem stoji hiša, skoraj zago
tovo vpisano v zemljiško knjigo (saj danes 
zemljišča, ki ne bi bila vpisana v zemljiško
knjigo ... (nadaljevanje na strani 30)

M.n.m.M.Af Xv

Rokometaši OŠ Trebnje 
že drugo leto 
zapored državni prvaki

kluba.

V ponedeljek, 15.4.2013, je v športni 
dvorani Poden v Škofji Loki potekalo finale 
v rokometu za osnovne šole v kategoriji 
starejših dečkov (letnik 1998 in mlajši). OŠ

Najboljši igralec turnirja je bil Urban Verbič, 
najboljši vratar pa Žan Zakošek. Pohvaliti velja 
tudi mažoretno in plesno skupino Osnovne šole 
Trebnje, ki so odlično nastopale ter spodbujale 
trebanjske rokometaše.

Igralci, ki sp nastopili za OŠ Trebnje: Urban 
Verbič, Nino Špelič, Marko Kotar, Miha Kotar,StarejSin UeCKOV lieilllK lil midJMJ. UJ vci uiv, umu J|/cm-, m<u ivu ivuicu, i-imo »vum.,

Trebnje je na vseh treh tekmah zmagala ter Kristjan Horžen, Tilen Rajkovič, Urh Poglavc, 
zasluženo osvojila 1. mesto v državi ter tako Žiga Medved, David Hriberšek, Timotej Maj-
že drugo leto zapored dvignila zlati pokal. želj, Amadej Jerlah, Luka Falkner, Nejc Jaklič,

v , , v Gašper Potrebuješ, Luka Rogelj in Zan Zako-
Prvo tekmo je OŠ Trebnje odigrala proti OS 

Ormož. Trebanjci so vodili od prve do zadnje 
minute ter zasluženo
zmagali za tri zadetke.
Drugo tekmo so Tre
banjci odigrali proti OŠ 
Save Kladnika Sevnica.
Prvi gol so dosegli Sevni
čank nato pa so z delnim 
izidom 5:0 Trebanjci 
stvari vzeli v soje roke 
ter povedli 6:1. Na kon
cu je Trebnje zasluženo 
zmagal z rezultatom 
15:12. Zadnjo tekmo, 
ki je odločala o konč; 
nem zmagovalcu, je OŠ 
Trebnje odigrala _ proti 
domačinom, OŠ Škofja 
Loka-Mesto. V prvem 
polčasu se je igralo gol 
za gol, tako da so Tre
banjci z zadetkom prednosti odšli na odmor. V 
drugem polčasu pa povsem zasenčili domačine 
ter jim dovolili vsega dva zadetka ter zmagali za 
7 zadetkov (16:9).

Rokometaši OŠ Trebnje, državni prvaki tudi v letu 2013, s trenerjema Davidom Lipo- 
glavškom in Markom Radijem. (Foto: RK Trimo Trebnje)

Posebna zahvala gre tudi sponzorjem, ki ste 
kakorkoli pomagali v letošnji sezoni - Alva d.o.o., 
Povše metal d.o.o., Zavarovalnica Tilia d.d., KS 
Trebnje, REM d.o.o. ter Dana d.o.o. (RKTrimo) •

Tako se je OŠ Trebnje zopet veselila prvega 
mesta in dokazala, da se v Trebnjem odlično 
dela z rokometaši, za kar gredo zasluge RK 
Trimo Trebnje, saj so prav vsi učenci tudi člani

REZULTATI OŠ TREBNJE: OŠ Trebnje : OŠ Ormož 15:13 (11:8); 
OŠ Trebnje: OŠ Sava Kladnika 15:12 (9:4); OŠ Škofja Loka-Mesto 
: OŠ Trebnje 9:16 (7:8); KONČNI VRSTNI RED FINALNEG TUR
NIRJA: 1. OŠ Trebnje, 2. OŠ Ormož, 3. OŠ Škofja Loka-Mesto, 4. OŠ 
Sava Kladnika Sevnica

Letošnji natečaj za 
ilustracije v Šentrupertu 
v znamenju kozolcev

jim postavili muzej, s katerim jih želijo ohraniti 
in učiti širšo javnost o kozolcih, razvoju kozol
cev na Slovenskem, o njihovi uporabi, o moj
strih, ki so jih izdelovali, o naročnikih ...

ŠENTRUPERT, 25. april 2013 - Do 20. 
maja lahko osnovnošolci z Dolenjske, Bele 
krajine in Posavja ter srednješolci iz vse 
Slovenije pošljejo svoje ilustracije v okviru
natečaja kozolci so bili nekdaj polni življe
nja, ki ga pripravljata Občina Šentrupert in
tamkajšnja Osnovna šola dr. Pavla Lunačka 
Šentrupert.

V izbor bodo prišle ilustracije, ki ne bodo iz
delane s svinčnikom ali suhimi barvicami in ne 
bodo računalniške. Izbor v razstavo vključenih 
in nagrajenih likovnih izdelkov bo pripravila 
strokovna žirija, nagrajene ilustracije pa bodo

„Pri ilustriranju je na delu veliko domišljije. Mi 
smo ta izhodišča podali, ker Šentrupert postaja 
vedno bolj prepoznaven po kozolcih. Tematika 
kozolca se na ta način nekako odpira v neki novi 
luči za celo Slovenijo, ne samo za Mirnsko dolino 
in občino Šentrupert. Mladi ustvarjalci bodo raz
mišljali o kozolcu bodisi bolj realno, se pravi o sa
mih kozolcih v Deželi kozolcev ali Simončičevem 
toplarju, ali pa bolj domišljijsko. Kozolec je lahko 
v domišljiji marsikaj," pravi župan Rupert Gole.

Za izviren likovni izraz in najbolj prepričljivo 
podobo v kategoriji srednjih šol bodo preje
mnici ali prejemniku nagrade kriti vsi stroški 
enotedenske udeležbe na mednarodni šoli 
ilustracije v mestu Sarmede v Italiji, ki jo vodijo 
vrhunski ilustratorji in se je udeležujejo študen
tje likovnih smeri z vsega sveta. Nagrajenec ali 
nagrajenka v kategoriji višjih razredov osnov
nih šol pa se bo lahko udeležil-a enodnevnega 
izleta in ogleda pravljičnega in slikovitega 
centra ilustracije - mesta Sarmede v Italiji.

ostale del zbirke ilustracij OŠ 
dr. Pavla Lunačka Šentrupert. 
Osrednja tema so kozolci, ki
danes izginjajo s svetlobno 
hitrostjo, v Šentrupertu pa so

Na lanski natečaj Zgodbice 
grofice Barbo je prišlo 21 pri
jav v mlajši in 16 v starejši ka
tegoriji, v nadaljnji postopek 
pa se je uvrstilo 36 del, ker 
je bila ena prijava nepopolna. 
Med srednješolci je zmagala 
Sara Omovšek, med osnov
nošolci pa domačinka Eva 
Gričar. (ejq •

i /A . V i\ ,/ i V J /.vi?; va^telSlet velŠe veliko več novic (In arhiv) najdete na www.cajtng.com!
i«V i/ . . «Lv ZvV i i i/.



NAJVEČJI IZBOR AVTODELOV 
TER DODATNE OPREME
BARTOG Trebnje, Obrtniška ulica 18, 8210 Trebnje
t: 07 346 24 31 | f: 07 346 24 34 | dusan.sadar@bartog.si | www.bartog.si

ORIGINALNI IN ORIGINALOM ENAKOVREDNI AVTODELI - PNEVMATIKE - PLATIŠČA
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Priložnost zamujena, 
ne vrne se nobena...

V Trebnjem zamujamo številne priložno
sti, ki jih je kljub krizi, ki se iz dneva v dan 
poglablja, zelo veliko. Da je tudi v teh težkih 
časih možno dobro delati in ustvarjati nam 
dokazujejo številne uspešne občine. Tudi 
naši sosedje polnijo medije s pozitivnimi 
zgodbami in izkoristijo sleherno priložnost 
za razvoj in preboj. Obiskujejo jih strokov
njaki, predstavniki drugih občin, tudi iz tuji
ne, razen seveda iz Trebnjega.

Če bi se kdo iz Trebnjega udeležil pred 
slabim mesecem organizirane regijske kon
ference na temo Uveljavitev načela kratkih 
verig v sistemu javnega naročanja hrane in 
živil v javnih zavodih, ki je bila namenjena 
predstavnikom občin ter javnih zavodov, 
bi lahko izvedel vse o kakovosti in pome
nu lokalno in ekološko pridelane hrane ter 
uveljavitve načela »kratkih verig« v sistemu 
javnega naročanja hrane in živil v javnih 
zavodih. Izvedel bi, da je država spremenila 
zakon o javnem naročanju prav zaradi tega, 
da bi lokalna živila postala osnovna živila v 
javnih zavodih. Izvedel bi, da to ne pomeni 
le zdravo hrano za naše otroke, temveč tudi 
nova delovna mesta na podeželju.

____ Če bi se odzvali povabilu povabilu na štu
dijski obisk, ki je bil namenjen predstavni
kom občin, bi izvedeli vse na temo »Občine 
in mobilnost mladih«. Pa se niso. Morda se 
odzovejo povabilu na temo »Mladinsko delo 
in mladinska politika v lokalnih skupnostih«, 
ki je ponovno namenjen predstavnikom ob
čin, ki so zainteresirane za razvoj mladinske
ga dela in mladinske politike na lokalni ravni 
ter želijo s finskimi kolegi izmenjati izkušnje 
in jim bodisi predstaviti svoje dobre prakse 
bodisi spoznati njihove.

Če bi se udeležili konference v Šentruper
tu »Energetsko učinkovite lokalne skupno
sti«, ki je namenjena županom in strokovnim 
službam občinskih uprav, ki se ukvarjajo s 
področjem energetske učinkovitosti, bi do
bili bodo odgovore na vprašanja: Kako po
stati energetsko neodvisna lokalna skupnost 
do leta 2020? Kako v reševanje energetske 
učinkovitosti pritegniti zasebne partnerje? 
Kako izpeljati uspešen model energetskega 
pogodbeništva? Kako pristopiti k investici
jam za izboljšanje energetske učinkovitosti? 
Vizija 2020 je namreč dosegljiva.

Če bi se udeležili strokovnega okoljskega 
foruma Trajnostni razvoj zelene Slovenije 
2014 -2020, bi imeli izredno priložnost ne
posredne komunikacije z Evropskim okolj
skim komisarjem dr. Janezom Potočnikom, 
ministrom Židanom in vrsto domačih in tujih 
strokovnjakov. Če bi bili tam, bi bolje razu
meli razvojno politiko EU, posledično Slove
nije in s tem povezane prioritete v katere je 
smisleno vlagati denar in napor, saj predsta
vljajo našo prihodnost. Med drugim je župan 
Šentruperta razpravljal na temo Gozd kot 
neizkoriščena konkurenčna prednost Slove
nije, saj je njihov model lesno predelovalne
ga centra prepoznan kot tisti, ki naj bi postal
VZOrČni ... (nadaljevanje na strani 30)

Otvoritve Hoferja v Trebnjem 
ne bo pred poletjem
Otvoritev Hoferja v Trebnjem je bila prvo
tno predvidena v drugem četrtletju tega 
leta, torej med aprilom in junijem, pred 
nekaj dnevi pa so iz Hoferja povedali, da 
datum otvoritve poslovalnice v Trebnjem

i;nrr ">s3*■fiSSM
Izgradnja Hoferja napreduje, otvoritev bi naj bila - po 
novem - v tretjem četrtletju letošnjega leta.

še ni določen, odprtje pa je predvideno v 
tretji četrtini letošnjega leta. Hofer bo torej 
svoja vrata (po novem) odprl med julijem in 
septembrom letos.

Spomnimo, po nekaj zapletih s pridobivanjem 
gradbenega dovoljenja je Hoferju v decembru 
2012 le-tega le uspelo pridobiti. Za Cajtng.com 
so 3. januarja letos sporočili, da so takoj po pri
dobitvi gradbenega dovoljenja pričeli z gra
dnjo ter da otvoritev poslovalnice pričakujejo v 
drugem četrtletju tega leta. Očitno so se malo 
ušteli ...

Na vprašanje glede kadra za njihovo PE v 
Trebnjem so nemški veletrgovci odgovorili, da 
so veseli vsakršnje prošnje in da lahko zain
teresirani kandidati svoje prošnje pošljejo na 
sedež njihovega podjetja, naš bralec pa je v ko
mentarju zapisal, da iz prve roke ve, da prošnje 
zavračajo, češ - da so osebe, ki so pripravljene za 
delo v trebanjskem Hoferju, že izbrane in da so 
že na uvajanju... (£S) •

Na Račjem selu s kresova
njem začeli z obnavljanjem 
vaške kulturne dediščine
Na predvečer 1. maja - praznika dela, smo 
se vaščani Račjega sela na vaškem perišču 
zbrali na našem prvem kresovanju. Zbralo 
se nas je 52 vaščanov, ki smo okoli 20. ure 
zakurili kres in se ob njem pogovarjali 
dolgo v noč.

Pri Vulkanizerstvu Vovk 
ste zajtrkovali z Goodyearom, 
akcija ob nakupu pnevmatik 
traja le še nekaj dni
Jeseni 2011 je uspešno trebanjsko podjetje 
Vulco, Boštjan Vovk s.p., v sodelovanju s 
kranjskim podjetjem Goodyear, okoli 150 
otrok iz Vrtca Trebnje opremilo z odsevnimi

brezrokavniki, 17. aprila 2013 pa sta ti dve 
podjetji sodelovanje še nekoliko poglobili,

Kupci Goodyearovih pnevmatik so ob naku
pu prejeli darila v obliki pekača (toasterja) ali 
potovalnega kovčka, od 8. do 11. ure pa so pri 
Vulkanizerstvu Vovk obiskovalcem postregli 
tudi z Goodyearovim zajtrkom. Medtem, ko so 
delavci zimske pnevmatike menjavali z letnimi, 
so se lahko obiskovalci podprli s kruhom, 
suho domačo salamo, sirom, sirnim namazom 

in ostalimi dobrotami, seveda pa ni 
manjkala tudi osvežilna pijača.

Kot je povedal lastnik Vulco centra 
Boštjan Vovk, je akcija z Goodyearom 
kar odmevna, saj je bil to sredo obisk 
še nekoliko večji, kot je sicer druge 
dni. Veseli ga tudi, ker se ljudje že sami 
od sebe odločajo za nakup Goodyearo- 
vih pnevmatik, saj le-te spadajo med 
zelo kakovostne in zanesljive.

Akcija, kjer ob nakupu 4 letnih pnev
matik dobite toast (za manjše od 17') 
ali potovalni kovček (za večje od 17') 
traja samo še danes, torej se zaklju
čuje 15. maja 2013. (GS) •

Medtem, ko so delavci menjavali pnevmatike, so si lahko obiskovalci 
privoščili zajtrk in tudi pokramljali z lastnikom Vulkanizerstva Vovk 
Boštjanom Vovkom (na sliki).



NA NOVI LOKACIJI
Obrtniška ulica 20, 8210 Trebnje

tel: 07/304 13 19, gsm: 051 335 133, fax: 07/304 13 08 
www.pohistvo-raj.si, e-pošta: info@pohistvo-raj.si

S 07 / 304-13-19
Obrtniška ulica 20, Trebnje 03 nakup*

©BBiŽBITB K]£\S
I od ponedeljka do petka 9.00-13.00 in 14.00-18.00, ob sobotah 9.00-13.00

' * Popust velja ob predložitvi izrezanega kupona ob nakupu od 20. maja do vključno 08. junija 
! 2013. Popust velja na redne cene. Popust ne velja za izdelke in programe, ki so že vključeni v 
i ostale akcije (npr. - 50 % kuhinje Gorenje Kira, - 35 % ostale kuhinje Gorenje, od - 5 % do - 10 %
! Izbrani programi Alples, - 12 % na izbrane programe lipbled ...). Popusti se ne seštevajo.
•x-................................................—...............................................

MIZARSTVO
......

MIZARSTVO

Andrej Gospodaric s.p., Obrtniška ul. 31, Trebnje
• MIZARSTVO: 041966 661
• TAPETNIŠTVO: 031882 686

www.informacija.net/tapetnistvo-mizarstvo-agoles

• izdelava pohištva
(kuhinje, vrata, dnevne sobe,

e izdelava in prenova
sedežnih garnitur

• pretapiciranje 
kuhinjskih stolov

• izdelava in prenova 
blazin v prikolicah, 
avtodomih in plovilih

Se phipAMlam!

Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
U KAJ Tl FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal MONT

/TTCD/A/zt Ambulanta Ivančna Gorica
C ' Cr\//V/t (Ljubljanskacesta 2b)

Wo DOBRO TeL; 01/78-69-766,01/78-77-111
www.veterina-dobro-ivancna.si/ 

Delovni čas: vsak dan od 7h do 14h in 17h do 18h, sob. od 8h do lih

VAŠIM MALIM ŽIVALIM NUDIMO :
• vsa preventivna cepljenja
• zdravljenja
• sterilizacije, kastracije
• preglede z UZ (pregled na brejost)
• operacije mehkih tkiv
• oskrba in toaleta ran
• čiščenje zobnega kamna
• diagnostične preiskave, kot so:

- biokemijska preiskava krvi,
- test na mačjo levkozo in mačji aids,
- test na mikrosporijo,
- test na parvovirozo,...

• sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

PRODAJA VRHUNSKE HRANE:
• Eukanuba, Hill's, RoyalCanine, lams

Eukanuba 8$

'SS!f
ROY4l C KNIN

PRODAJA PRIPOMOČKOV:
• ovratnice, povodci, oprsnice 

znamke Rogz;
• krtače, ležišča, blazine, torbe,
• šamponi, igrače, priboljški,...

TELEFONSKE ŠTEVILKE:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic, dr. vet. med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc, dr. vet. med. 
031/502-367 - Marija Felician, dr. vet. med. 
031/852-436 - Mateja Skubic, dr. vet. med. 
041/327-716 - Dežurna številka
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Tu sem doma!

Jože Povšič
davkoplačevalec, trebanjski občan

Eno govorijo, drugo delajo!
Številni dokazi nam govorijo, da občina 

Trebnje v svoji zgodovini še ni imela tako ne
načelnega in slabega političnega vodstva kot 
je trio, ki si ga je v tem mandatu omislil prav
nomočno obsojeni in skorumpirani Alojzij 
Kastelic! Načelni ljudje pa s Kastelicem itak 
nočejo imeti nobenih opravkov!

Kot zgleda, je Kastelic krenil na »razvojni« 
občinski projekt z namenom novega »prije
ma« pri promociji občine Trebnje, po romar
ski poti El Camino de Santiago di Composte- 
la. V resnici pa je Kastelic šel na svoje čisto 
osebno in zasebno romanje!

Zadnjo sejo občinskega sveta je vodil pod
župan Silvester Prpar (SLS). Človeku je kar 
groza, ko vidi kdo in kako vodi občinski or
gan, ki naj bi bil najvišji občinski odločeva- 
lec, v korist večine občank in občanov občine 
Trebnje. Ko sem gledal in poslušal to sejo, 
nisem mogel ne verjeti in ne slišati cvetk, ki 
jih je ta Kasteličev podžupan Silvester Prpar 
(SLS) prav po "krjaveljsko" izgovarjal na tej 
seji. Za pokušino samo odlomek, kjer je Prpar 
pod točko Vprašanja in pobude članov sveta, 
povedal naslednje: »Tu je, vejste kiru, ja ja, 
jst se strinja. Žie. Ampk tule gre, direktor, 
ne vem, tam en obraze, al kaj, la, lokacij
ska informacija primer, pitindvejset al 
štirindvejset ERU, al na vem na pamet, pa 
moraš it na puošta, tu b lahku tle. ja kar
tica, ja kjej. Aja, tle pa s kartica lahku, aja, 
s kartica pa lahku, aja. Hehehe... Mčknu 
ša pučakte, prosm! Ja pa še jst buom par 
bsed rieku!« Če kdo zna prevesti te besede 
iz nerazumne "krjaveljščine" v slovenščino, 
naj pove!

Poleg tega so na zadnji seji občinski sve
tniki zavrnili Kasteličev predlog v točki, s ka
tero bi občina Trebnje odškodnino, ki ji pri
pada zaradi predčasne izselitve najemnika iz 
zgradbe Dolenjke, znižali za 20%. V zgradbo 
Dolenjke se bo namreč vselila Knjižnica Pa
vla Golie Trebnje. Svetniki so menili, da je 
predlog župana Kastelica nezakonit! 0 zade
vi je v javnosti »razpravljala« tudi podžupa
nja Nada Pepelnak (SDS), ki pa ima na drugi 
strani s Kastelicem podpisano tajno in neza
konito politično koalicijsko pogodbo, katera 
je strogo skrita trebanjski javnosti, trebanj
skim volivcem in njenim davkoplačevalcem.

Nada Pepelnak se v tej zadevi prav neoku
sno spreneveda. Na eni strani govori o ne
zakonitostih Kastelica, na drugi strani pa ga 
politično podpira. Če bi gospa bila načelna, 
bi takoj po pravnomočni sodbi leta 2012, s 
katero je bil Kastelic kot župan pravnomoč
no obsojen na pogojno zaporno kazen 7 
mesecev zapora, odstopila z javne funkcije 
podžupanje! Zgleda, da Nade Pepelnak ni iz
učilo dejstvo, da je bila na zadnjih županskih 
volitvah daleč zadnja in da je kot kandidatka 
stranke SDS prejela sramotno malo glasov 
(5,27%).

Silvester Prpar in Nada Pepelnak si ver
jetno mislita, da bosta s politično podporo 
Alojziju Kastelicu, na naslednjih volitvah 
prejela več glasov! Malo morgen!

(nadaljevanje in konec na strani 30)

Mirnske šahistke državne pr
vakinje, šentrupertski šahisti 
najboljši med občinami

V Zrečah je 21. aprila potekalo državno eki
pno osnovnošolsko prvenstvo v šahu v ka
tegoriji do 9 let. V konkurenci deklic so med 8 
ekipami nastopile tudi mirnske osnovnošolke 
v postavi Tjaša Pajek, Jana Kramar in Lucija 
Škoda, ki so po odlični igri osvoji
le prvo mesto in zasluženo postale 
državne prvakinje. Tekmovanje so 
končale s petimi zmagami, dvema 
neodločenima izidoma in brez 
poraza ter skupaj osvojile 12 točk, 
pol točke več kot drugouvrščena 
ekipa OŠ Cerklje ob Krki, tretja je 
bila OŠ Gorišnica z 9 točkami.

K uspehu mirnske ekipe je največ 
pripomogla odlična igra letošnje 
državne prvakinje do 8 let Tjaše Pajek, ki je 
zmagala vseh 7 partij in postala tudi najuspe
šnejša udeleženka turnirja. Gre za izjemno 
talentirano generacijo mladih mirnskih šahistk, 
za uspeh katere je v veliki meri zaslužen Tone 
Kotar, mentor šahovskega krožka na mirnski 
osnovni šoli ter tudi uspešno sodelovanje med

posameznimi krožki na osnovnih šolah in Šaho
vskim klubom Trebnje.

Pred ekipnim državnim OŠ prvenstvom v 
Zrečah je Šahovski klub Trebnje na mirnski in 
šentruperski šoli organiziral dve tekmovanji. 
Najprej je na Mirni potekalo medobčinsko OŠ pr
venstvo, ki se ga je udeležilo kar 32 osnovnošolk 
in osnovnošolcev iz Mirne, Mokronoga, Šentru
perta in Trebnjega. Med mlajšimi dekleti je bila 

najboljša Tjaša Pajek (OŠ 
Mirna), med mlajšimi dečki 
Vojko Hysz (OŠ Šentrupert), 
med starejšimi deklicami 
Zala Šturm (OŠ Šentrupert) 
in med starejšimi dečki Ma
tej Brcar (OŠ Šentrupert). 
Ekipno je bila najuspešnejša 
OŠ Šentrupert pred OŠ Mir
na in OŠ Mokronog.

V Šentrupertu je 17. 04. 
potekal redni mesečni mla

dinski turnir, ki se ga je udeležilo 19 igralk in 
igralcev. Najuspešnejša je bila Zala Šturm pred 
Vojkom Hyszem in Matejem Brcarjem. Na 
aprilskem članskem turnirju pa je bil med 9 
igralci najboljši Matej Brcar pred Andrejem 
Brcarjem in Cvetkom Jakšo. ršKTrRhnjp) •

Mirnske osnovnošolke (z leve Tjaša, 
jana in Lucija) so postale najboljše 
šahistke v državi v svoji kategoriji.

Tudi na Mirni dobili defibri- 
lator, po praznikih usposa
bljanje za pomagalce
MIRNA, 23. april 2013 - Srčna točka je 
vsak človek, ki ve, kje je najbližji avtomat
ski električni defibrilator (AED) in kje 
je prvi pomagalec, torej človek, ki pozna 
temeljne postopke oživljanja in zna upo
rabljati AED. Za AED so bogatejši tudi na 
Mirni - stoji na Zdravstveni postaji Mirna. 
Usposabljanje za prve pomagalce bo po 
praznikih.

»Ker je srčni zastoj pogosto vzrok smrti, smo 
na Mirni veseli pro
jekta Milijon srčnih 
točk, ki ob pomoči 
avtomatskega ele
ktričnega defibri- 
latorja in pravilno 
usposobljenih prvih 
pomagalcev lahko 
reši življenje, saj 
vemo, da so pri za
stoju srca prve minu
te najpomembnejše.
Verjamem, da se bo 
kar največ občanov 
odločilo za usposa
bljanje za prve po
magalce, hkrati pa tudi, da bo mreža v Sloveniji 
resnično zaživela,« je ob današnji predstavitvi 
AED povedala podžupanja Občine Mirna Bari
ča Kraljevski.

V sklopu vseslovenske akcije Milijon srčnih 
točk je tako tudi Mirna dobila svoj avtomat
ski električni defibrilator, s katerim lahko 
hitro in učinkovito pomagamo pri srčnem za
stoju, ko se srce ne krči več, ampak le migeta 
in zato ne potiska več krvi po žilah. Pomoč 
z AED je hitra in učinkovita, prve pomagalce 
pa bo tudi na Mirni že kmalu po praznikih 
usposabljal Zdravstveni dom Trebnje, ki 
je nosilec projekta za občine Trebnje, Mirna, 
Šentrupert in Morkonog-Trebelno Zdravstveni 
dom Trebnje, koordinator pa Zdenko Salda, 
dr. med.

To je sicer prostovoljni projekt, ki želi 
doseči, da bi v naši državi vsaj vsak drugi Slo

venec vedel, kje je prvi 
javni AED in kje prvi 
pomagalec, ki lahko 
pomaga pri srčnem 
zastoju, ki je najpogo
stejši vzrok smrti, ne 
samo pri starejših, am
pak tudi v srednjih le
tih. Migetajoče srce ne 
potiska več krvi po ži
lah in če ne ukrepamo 
dovolj hitro in pravilno, 
človeka po desetih 
minutah čaka smrt. 
Z masažo srca pri srč
nem zastoju sicer malo 

potiskamo kri po žilah, zato se čas do smrti 
podaljša, edina učinkovita rešitev pa je, da z 
električnim impulzom srce spravimo iz mige- 
tanja v normalno krčenje (defibrilacija). f£K) •

Način uporabe defibrilatorja sta demonstrirala 
dr. Elizabeta Žlajpah in dr. Zdenko Salda.

Ne cesti Trebnje - Mirna pri 
Avto centru Vovk vozilo zape
ljalo s ceste, poškodovanih ni
V četrtek, 25. aprila 2013, je ob 6.47 uri v 
Podjetniški ulici v Trebnjem osebno vozilo 
zapeljalo s cestišča in se prevrnilo na stre
ho.

Gasilci PGD Trebnje so zavarovali kraj nesre
če, odklopili akumulator na vozilu in usmerjali 
promet do prihoda policistov. Poškodovanih ni 
bilo. fReCO) •
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Vse bo v redu.

MIZARSTVO
KOTAR

Kotar Janez s.p., Šentrupert 24a, Šentrupert; 041843 365 
07/30 40 387; www.mizarstvokotar.si; info@mizarstvokotar.si

Po naročilu vam izdelamo:
kuhinje, dnevne sobe, otroške sobe, spalnice, 
vgradne omare, pisarne, vrata,...

I

16-letna tradicija!

Cajtng 174 • Ma|20: 1

www.triglav.si

KROVCI. POZOR! Izjemno ugodne cene izolacij!
_ ♦ Termotopizolacija do 15%popusta

♦ določeni modeli z vec kot 
43% popusta na tovarniško 
ceno! L,',!’1111^0 URsa

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI

i
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Poiščimo skupne rešitve 

Gregor Kaplan
univ. dipl. politolog, občinski svetnik

Energijski muholov - 
Koliko muh lahko ujamem 
v občini Trebnje? (I. del)

Ideje o energiji vode in z njo povezanih 
možnostih? Starejši še pomnijo, kako so ne
sli v »malen«. Temenica je nekoč bila polna 
mlinov in žag. Ljudje so energijo vode s 
pridom izkoriščali. Od spoštovanih mlinov, 
ki so reko zajezili in skrbeli za njo, jih je osta
lo bore malo. Bled spomin na preteklost. 
A počasi. Mlinsko kolo je podobno turbini, 
ki jo poganja voda. Razlika je le, da na koncu 
dobimo električno energijo. Pridobivanje 
elektrike pa ni znanstvena fantastika za 
Temenico! Dokaz imamo v ne tako odda
ljeni Mirni Peči, kjer imajo hidroelektrarno 
(HE). In še prevod na trebanjsko folkloro.

Dejstva: imamo reko Temenico, ki črkuje. 
Notri se steka vse - kanalizacija, odplake in 
gnojevka, ki jo obilno zaliva. Reka odteče 
prehitro in za namakanje je ni zadosti. To 
vodo bi lahko zajezili z obnovo že obstoječih 
jezov in zapornic ter jo uporabili v zelenja- 
darstvu in pridelovanju sadja v rastlinjakih. 
Z manjšimi prilagoditvenimi posegi na tere
nu bi se lahko uporabile kotanje kot jezera 
za hranjenje vode (polnjenje spomladi in je
seni). Te zbiralnike se da uporabiti tudi za 
gojitvene ribnike. Ribogojstvo je donosna 

Oj kmetijska disciplina, saj 1 ha ribnika vzredi 
1,5 - 2,5 t rib letno. Gorvodno od Trebnjega 
so vsaj 2 - 4 lokacije primerne za tovrstno 
početje (cca. 4 - 6 ha ribnikov). Še biser, voda 
se lahko skozi manjše HE pretoči večkrat. 
Koliko bi lahko iztisnili v kilovatnih urah, ne 
vem. Dostopne so nam le manjše elektrarne 
od 5 do 20 kW. Če jih zložite po Temenici, se 
bo tega nabralo kar nekaj. Elektrika bi lah
ko podnevi služila za ogrevanje rastlinja
kov, ponoči pa se koristi še za javno raz
svetljavo. Višek bi prodali.

Predpogoj za spodnje štetje pa je ureditev 
kanalizacije in nedovoljenih iztokov v reko 
(za to so na voljo evropska sredstev, če bi se 
kdo zadeve resno lotil).

Pa preštejmo koliko muh lahko ujamemo:

1. zagotovitev poceni elektrike,
2. prihranek pri nočni razsvetljavi,
3. energija za rastlinjake,
4. podpora in razvoj kmetijstvu,
5. prodaja viškov elektrike,
6. nova delovna mesta (industrija in kme

tijstvo),
7. zagotovitev vodnatosti reke,
8. delna sanacija Temenice,
9. zagotovitev vode za kmetijstvo,
10. zagotovitev večje požarne varnosti,
11. zagotovitev možnosti ribogojništvu,
12. povečanje proizvodnje hrane,
13. zagon mikro gospodarstva na lokalni 

ravni (izgradnja malih hidro elektrarn in po
stavitev rastlinjakov),

14. večja poplavna varnost,
15. učinkovit namakalni sistem,

(nadaljevanje in konec na strani 30)

Nepreplaščena cesta na 
Rožnem vrhu, preplastitev 
bi potrebovale tudi ceste 
proti Repčam, Jezeru,...
Bralec se je obrnil na Cajtng s slikami 
prekopane ceste na Rožnem vrhu pri Vita 
centru v Trebnjem. Dodaja, da želi zgolj 
dobronamerno spomniti KS Trebnje, da so 
verjetno pozabili prepiastiti cesto od Rožne
ga vrha proti Viti.

_________ posl« ■ vškiSBSMS
Na Rožnem vrhu polovica cestišča čaka na preplastitev. 
Ta odsek ceste, kot pravi Klarič, spada pod KS Stefan.

David Klarič, predsednik KS Trebnje, je za 
Cajtng povedal, da je javna pot 927 026 Stude
nec v pristojnosti KS Štefan, vsaj njen večji del, 
pod okrilje KS Trebnje pa spada le nekaj deset 
metrov na koncu te ulice, natančneje od Opara- 
tovih do Športnega centra Vita, kjer pa as
falt je. Kot smo - po objavi članka - neura
dno izvedeli, bi naj bila cesta prekopana 
zaradi izgradnje kanalizacije Studenec, 
sanacija pa bi naj sledila v kratkem.

Pred nekaj dnevi nas je poklical tudi 
bralec, ki je dejal, da se na Repčah zaradi 
del v gozdu (podiranja dreves) še dodatno 
uničuje cesta, ki pa da je že tako in tako 
v katastrofalnem stanju. Spomnimo, ena 
izmed predvolilnih obljub podžupana Sil
vestra Prparja je bila tudi cesta do Repč, 
katero bi bilo nujno potrebno poširiti, 
nato pa seveda tudi prepiastiti. Denarja za 
to pa, tako bi naj bralcu zatrdil župan, ni.

Včeraj smo zabeležili še klic bralke (na

knadno poslano e-pošto objavljamo v priponki 
na Cajtng.com), ki bi bila na cesti od Dolenje 
Nemške vasi mimo šole proti Jezeru - okoli 
sto metrov pred krožiščem za Lukovek - zara
di slabe ceste skoraj udeleženka v prometni 
nesreči. Zaradi velike luknje sredi ceste je zape
ljala proti sredini vozišča, da bi le-to »zajahala« 
(tako vozijo, kot smo kasneje na terenu opazili 
tudi sami, tudi drugi vozniki), v tistem trenutku 
pa je nasproti pripeljalo drugo vozilo in le malo 
je manjkalo, da ni prišlo do nesreče. Seveda 
je morala bralka na hitro odviti v svojo stran, 

pri tem pa je, kot je dejala, spet zapeljala 
preko številnih lukenj in skoraj končala v 
bankini. Mimogrede, sredi voznega pasu 
morajo, ker pločnika seveda ni, voziti tudi 
mamice z vozički...

Pa te ceste seveda niso edine proble
matične v naši občini. Že glavna cesta 
skozi Trebnje je v katastrofalnem stanju, 
asfaltna prevleka pa ne bi škodila prav 
vsem vpadnicam - cestam proti Dolenji 
Nemški vasi, Ponikvam, Račjemu selu, 
Štefanu, Grmadi oz. Dobrniču, Rep
čam, itd. Da sploh ne govorimo o nase
ljih, vaseh, od koder ravno tako poročate 
o prepotrebni asfaltni prevleki. Sicer 
pa kolesarji pravite, da se točno ve, kje se 
začne občina Trebnje - tam, kjer se začnejo 
luknje.

Da bi bili marsikje ob navedenih cestah 
več kot zaželjeni tudi pločniki, pa je že dru
ga zgodba. Lani (o čemer smo tudi pisali) je šel 
denimo denar iz proračuna namesto za pločnik 
v Dolenji Nemški vasi raje za višje plače zaposle
nih na Občini Trebnje... (GS) •

"*>r

Tudi mamice z vozički morajo hoditi skoraj po sredini voznega 
pasa, ker povsod drugod cesta ni primerna za prečkanje.

Na športnih igrah v Kočevju 
trebanjske upokojenke 
druge, upokojenci v Novem 
mestu osmi

če ekipe, odlično drugo mesto pa je zasedla Ana 
Jeraj (na sliki), ki je bila tokrat naša najboljša 
kegljačica.

Moška konkurenca je igrala v novomeškem 
Portovaldu. Naši veterani v sestavi Niko Goleš, 
Ludvik Nose, Jože Kocjan in Boris Slak (na sli-

V začetku aprila so potekale 38. 
športne igre upokojencev Pokrajinske 
zveze upokojencev Dolenjske in Bele 
Krajine, katerih so se udeležili tudi 
kegljači in kegljačice iz Trebnjega.

Kegljačice so nastopile na kočevskem 
kegljišču Gaj. Med sedmimi ekipami so 
ponovno zmagale gostiteljice, Trebanjke, 
ki so nastopile v sestavi Ana Jeraj, Mile

na Veber Jarc, Jelka 
Oven in Rozi Flisar, 
pa so bile ponovno 
druge. Tretje mesto 
so zasedle Novome- 
ščanke. Med posame
znicami se je najbolje izka
zala najstarejša udeleženka 
Angelca Potočnik iz doma-

ki, z leve) so zasedli 8. mesto. Zmagala je ekipa 
Ribnice pred Novim mestom in Črnomljem.
(GSl*
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Kolesarji KD Gorenje Poni
kve z dobrodelnim kolesarje
njem Petri podarili 1.350€
V soboto, 20. aprila 2013, 
smo kolesarji ponovno do
kazali, da nam dobrodelnost 
ni tuja. Nasprotno, že tretjič 
sta ŠD Adventure in Kolesar
sko društvo Gorenje Ponikve 
organizirala dvanajst urno 
kolesarjenje po občini Treb
nje z namenom, da zberemo 
finančna sredstva in jih 
podarimo ljudem, katerih se 
je na tak ali drugačen način 
dotaknila bolezen in so 
takšne pomoči potrebni.

Kar nekajkrat smo morali prireditev zaradi 
slabega vremena prestaviti, vendar se je čaka
nje tokrat izplačalo. Kolesarjenja se je hladne, a 
sončne sobote udeležilo preko sto udeležen
cev, zbrali smo 1.350 evrov, katere smo z vese

ljem podarili Petri iz okolice Trebnjega.

Upamo, da bo denar Petri in njeni družini vsaj 
nekoliko olajšal vsakdanje življenje, kolesarji 
pa želimo, da premaga zahrbtno bolezen, se 

čim hitreje pozdravi in se v 
prihodnosti tudi sama ude
leži naše prireditve.

Vsem udeležencem, ki 
so pripomogli k uspešnosti 
prireditve, se organizator
ja iskreno zahvaljujeta in 
vas že vabita na dobrodelno 
kolesarjenje prihodnjo po
mlad.

Kot pravi slovenski pre
govor: »V stiski spoznaš pri
jatelja!« (KO Gorfinjp Pnnikvet •

BIOLOŠKE ČISTILNE NAPRAVE

modra ŠtevilkaZBIRALNIKI DEŽEVNICE 
GREZNICE (ttlMHIllI#
BETONSKE CEVI VEČJIH PREMEROV

TIMS Robert Lovše s.p., Šentrupert 69, ŠENTRUPERT 
Tel.: 031 788 032 • www.tims.si

ilostavo
zmontiramo

P0GREBRE 3R 
POKOPALIŠKE 
STORITVE

0KLEŠER
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti n^boljši in najugodnejši.

Oklešen d.o.u., K Roku 26. Rovu mesto; Tel.: 07/33 70 200 • non stop

POGREBNE STORITVE
PERPAR

Janez Perpar s.p.
Zaboršt 16, 1296 Šentvid pri Stični 

Gsm.: 041/ 785 113, 041/ 647 380 
FakS: 0599 75 113

Obiščete nas lahko tudi na spletu: 
www.pogrebne-perpar.si
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Prej ali slej spregledamo ...

Brane Praznik
upokojeni častnik SV, pisatelj, slikar,...

Naša 'fovšija' je upravičena!
Med osvobodilno-prvomajskimi prazniki 

je prav zaradi njih močno na dan prilezla 
zavist. Ne kar tako ali toliko zato, ker imajo 
nekateri zaradi špekuliranja vse, drugi pa 
grizejo nič, ampak največ zato, ker imajo ne
kateri službe, drugi pač ne. Praznovali smo 
namreč praznik dela, ki ga mnogi nimajo! Po 
drugi vojni še ni bilo toliko ljudi brez dela. 
In tisti, ki imajo službe, so šli kam, drugi pa 
s(m)o ostali doma.

Da se razumemo: namesto besede zavist 
v pogovoru največkrat uporabljamo izraz 
'fovšija/

Potem smo začeli več debatirati - zakaj smo 
sicer tako zavistni. Včasih je je bilo manj, me
nijo mnogi. Drugi seveda podpirajo navedbe, 
da je to specifična slovenska lastnost, da nas 
to uničuje in tako naprej. Seveda je bilo zavi
sti včasih manj, saj tudi premoženja ni bilo 
nikoli toliko na kupu, kot je sedaj. In največji 
problem je, ker te kupe bogatije obvladuje 
samo majhna skupina špekulantov.

Zavist tudi ni kakšna posebna lastnost Slo
vencev. To je človeška lastnost, ki jo poznajo 
vsi narodi, tako Eskimi, pa Južnoameriški In
dijanci, kot denimo tudi Bavarci, da ne pišem 
o Dolenjcih ...

Nekateri politiki pri nas dandanes trdijo, 
da nas bo trenutna, eksplodirana zavist, ko 
vidimo samo to, kaj kdo ima - zanesljivo ugo
nobila. Torej to trdijo politiki in predvsem 
tisti, ki so si veliko nagrabili z »levo roko«. 
Morda bo ugonobila le-te (... ah, dvomim), 
večino naroda pač ne in gre torej samo za 
manipuliranje tistih, ki imajo veliko več, kot 
bi jim to prineslo pošteno delo.

Naša večinska zavist pa ima korenine rav
no v tem, da pravzaprav opozarjamo na ab
surdno kopičenje bogastva s špekuliranjem, 
z izrabo lukenj in zaradi slabih sistemskih 
ureditev. To seveda pelje samo k temu, da 
jemljejo vse več nam - da bi rešili tiste, ki 
že imajo (pre)več. Besnimo zaradi števil
nih zlorab na vsakem koraku, še najbolj pa 
zaradi tistih, ki jih vidimo neposredno v bi
valnem okolju. Zaradi korupcije, ki se je med 
nas zalezla že tako močno, da brez tega, da 
»nekomu« nekaj evrov ne stisneš, da dobiš 
'kaj boljšega’, pač ne gre. Ob temu pa posa
meznike opravičujemo in nasedamo staremu 
izrazu in opravičevanju barabinstva z izra
zom - »znašel se je!«

To seveda ni več »pravopisna« zavist ali po 
domače »fovšija«. To ni več obramba lastnih 
interesov! Nezaupanje v vladajočo politiko 
in pridobitniško ekonomsko strukturo ni več 
zavist, temveč je to naša vrlina. Gre za vrlino, 
s katero terjamo boljšo in pravičnejšo druž
bo, česar pa naša vladajoča oligarhija noče in 
noče razumeti.

Govorjenje, da je zavist lastnost Slovencev, 
pa je čista manipulacija tistih, ki imajo (pre) 
več in bi radi naše zahteve po pravičnosti ter 
poštenosti spravili na (pritlehno) »fovšijo«.

Kolumnist izraža svoje mnenje, ki ni nujno isto, kot mnenje uredništva.

Vzroki so pravzaprav trije. Če 
ne bi bilo prvega, morda ne bi 
bilo drugega in verjetno tudi 
ne tretjega!
Športno javnost je, o čemer smo na kratko 
že pisali, pred slabim mesecem dni presene
tila novica, da je eden izmed najuspešnejših 
trebanjskih klubov prenehal z delovanjem. 
Edina kompetentna oseba za govor o razlo
gih za to je seveda trener kluba Jože Trlep, 
ki je bil za Cajtng.com pripravljen spregovo
riti o vzrokih za razpad ...

• Kaj je torej razlog, da ste prenehali z de
lovanjem? Razlogov je pravzaprav več ...

Še »včeraj« je bil Jože Trlep (desno) s svojimi fanti v 
ringu...

• No, kar začnimo s prvim ... Prvi so defini
tivno finance. Stroški telovadnice pri CIK-u, kjer 
smo trenirali, so bili previsoki, saj s članarinami 
nismo mogli kriti le-teh. Ker smo imeli iz mese
ca v mesec večjo izgubo, sem se - sicer s težkim 
srcem - odločil, da prekinemo s treningi v telo
vadnici.

• Koliko pa je znašala najemnina? Mesečna 
najemnina telovadnice je za 12 ur treninga na 
mesec (dvakrat tedensko po eno uro in pol) na
zadnje znašala dobrih 270 evrov.

• Ste poskusili s pogovori s CIK-om, morda 
bi vam odobrili nižjo najemnino?? Ja, po tem, 
ko smo se odločili, da zaključimo s treningi, so 
nam ironično znižali mesečno najemnino na pr
votni znesek, ki je znašal okoli 200€. A za nas je 
bil tudi ta znesek malo previsok, kajti mesečno 
smo imeli v klubu od 10 do 15 ljudi, ki so treni
rali in plačevali članarino.

• Drugi razlog?? Kot sem fantom že večkrat 
povedal, sem s službo (Trlep je trenutno zapo
slen pri predsednici vlade, op.a.), zaključeva
njem diplome, hišo in družino zelo obremenjen 
in trening mi je, kljub temu, da mi Muay thai po
meni vse in da mi je bil sprostitev, predstavljal 
dodatno obremenitev. Tako sem velikokrat, na
mesto da bi se v prostem času, ki mi je še ostal, 
posvetil družini ali pa naredil trening zase, bil s 
fanti na treningih ali pa čez vikende na tekmo
vanjih.

• Verjetno ni potrebno poudariti, da si vse 
delal volontersko ... Seveda, v vseh teh letih od 
uspehov fantov nisem imel nič, niti nisem želel 
(!!!), razen osebnega zadovoljstva. Sem pa tam

pa tam na treningih celo staknil kakšno poškod
bo, ki mi je pri opravljanju poklica seveda prej 
škodila, kot koristila.

• To, da ni nekega denarja v tem športu, si 
verjetno vedel že na začetku ... Ja, vedel sem, 
da nismo v športu, ki bi prinašal denar, vendar 
pa je sedaj čas, da - če že nimam nič od špor
ta, začnem energijo vsaj preusmerjati drugam, 
tam, kjer me tudi potrebujejo.

• Tretji razlog? Tretji razlog. Zadnje čase sem 
opazil, da »moja« ekipa fantov ni bila več tako 
enotna, tako povezana, kot bi si jaz to želel. In z 
ekipo, ki ni povezana v eno dušo v tem športu ne 
morem delati. Kajti klub NoFear je obstajal s tem 
namenom, da fantom prek fizične pripravljeno
sti povečuje kvaliteto življenja, da uči mlajše in 
manj izkušene pridobiti življenjsko pomembne 
vrline ter predvsem - da povezuje isto misleče 
športnike in s tem ustvarja nova prijateljstva.

• Četrti razlog? Mislim, da je kar to to. Torej 
slabo finančno stanje, slaba podpora klubu, ki 
dosega vrhunske rezultate, pomanjkanje časa 
z moje strani in pomanjkanje timskega duha. 
Do slednjega verjetno ne bi prišlo, če ne bi bilo 
drugega razloga, vsega skupaj pa verjetno ne bi 
bilo, če ne bi bilo prvega razloga. No, kakorkoli 
že, prepričan sem, da se je tistim članom, ki so 
bili z dušo pri naših treningih, Muay thai tako 
zasidral v srca, da bodo tudi sedaj, ko ni več tre
ningov v Trebnjem, našli način, da bodo še na
prej trenirali to plemenito borilno veščino.

• Tako se torej končuje skoraj 10-letna 
zgodba ... NoFear je deloval 11 let. In to - do
bro deloval. V teh enajstih letih mi ni bilo niti za 
sekundo žal za katerokoli poškodbo, modrico, 
kri in znoj. Muay thai klub v Trebnjem sem za
snoval na osnovnem načelu - narediti iz fantov 
dobre športnike, odlične tekmovalce, predvsem 
pa dobre prijatelje, kajti v vsem tem »norem do
gajanju« je to za mene - bistvo! Imeti pri športu,

... »danes« pa svoj čas namenja sinu. Upajmo, da se 
razmere v Trebnjem izboljšajo in da bo Trlep spet »proi
zvajal« državne prvake.

katerega vsi ljubimo, prijatelje, s katerimi uživaš 
in z njimi deliš tako zmage, kot poraze.

• Čutim, da ti ni ravno lahko pri srcu??
Seveda ne. Vsi mi trije, Grega, Alen in jaz, smo, 
odkar sta Grega in Alen začela delati resneje, 
pustili dušo v tem klubu in za njuno predanost 
ter pomoč se jima res zahvaljujem. Čutil sem, da 
smo bili res povezani. Tudi z ostalimi smo bili 
res - kot družina.

• Morda spodbudna beseda fantom za ko
nec ... Fantom želim vse najboljše in kar največ 
uspehov pri njihovi nadaljnji športni karieri. 
Res mi je težko pri srcu, ko zaključujem tako 
uspešno zgodbo, vendar pa človek začuti, kdaj 
ni pozitivnega izhoda iz neke situacije. Upam, da 
se enkrat stvari obrnejo in da se vrnemo v ring. 
Kar pa se tiče tekmovalcev, Gregorja Smoleta, 
Alena Štritofa, Jureta Smoleta, Gregorja Keka in 
Luke Alaufa pa - verjemite, da boste še slišali za 
njih! (GS)«
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KOVINARSTVO
PAVC^f^

Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

Sl BAS.-i

Vozi=,o500/o
ceneje

Bodi IN, vozi na PLIN
051 B88 880

SIGAS d.o.o.. Krmelj c2*4c. Bc?SG Krmelj

{kulinarika jure
CATERING

Za vas organiziramo piknike, veselice, fantovščine, 
dekliščine, poroke, obletnice, poslovne *
pogostitve, zabave za zaključene družbe,... f ^ f

Jure: 040 629 123

I vV V 50-letna tradicija

SOLA VOŽNJE
AMD TREBNJE, 07/30 44 993, 031 304 616

Izkoristite ugodnosti, katere vam ponujamo:
• računalniško opremljena učilnica
• sodobna vozila s klimo
• izkušeni učitelji vožnje

Še naprej se bomo trudili, da boste 
z našim delom zadovoljni.

Z

m

REZPLACN
tečaj CPP: 20. maj ob 16. uri

STANOVANJSKA SOSESKA 
"RIMSKI DVORI"
Nova soseska Rimski dvori je zgrajena na odlični lokaciji ob Rimski 
cesti v Trebnjem (nasproti gasilnega doma), v neposredni bližini 
centra mesta, šole, vrtca, zdravstvenega doma, občine,...

Zakaj so stanovanja v Rimskih dvorih boljša?
klasična gradnja, debelina fasade 18 cm
nadstandardna in energetsko varčna stanov, (od 39m2 do 90m2)

MOŽEN NAKUP 
ALI NAJEM TAKOJ!

■ Cena za nakup stanovanja s parkirnim mestom ze od 87.500C z DDV...
• AP4 (tri in pol sobno), 80,11m2 + terasa 20m2 + shramba v kleti 4,60m2 + parkirno 

mesto v garaži 12,5m2 (skupaj 117,21 m2), 145.000€ z DDV-jem (s kuhinjo)
• CM11 (garsonjera), 40,7lm2 + balkon 6,83m2 + shramba 4,20m2 + zunanje parkirno 

mesto 17m2 (skupaj 68,74m2), 88.8506 z DDV-jem (s kuhinjo)
■ Možnost najema stanovanja že od 300€ mesečno...
• AM16 (dvosobno), 62 m2 + parkirno mesto v garaži, 360€ (s kuhinjo)
• APS (trosobno), 81,20 + 20 terase + parkirno mesto v garaži, 470€ (s kuhinjo)
• CM12 (garsonjera), 44 m2 + 7 m2 balkona + zunanje park. mesto, 300€ (s kuhinjo)

POMKMBNO: V primeru, da sc po enem letu najema odločite za nakup, sc vam vse plačane 
najemnine upoštevajo pri kupnini! Pomagamo vam tudi pri prodaji vaših nepremičnin!

Več informacij: 041 229 088,01/5199 212, www.rimskidvori.si
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Naj ne zbeži čas mimo 
brez nas, ne da bi 
preživeli dovolj časa s 
tistimi, ki so nam v 
življenju zares pomembni

"Očka, ali te lahko nekaj vprašam?", je 
dejal sin. "Seveda, kaj pa?" "Očka, koliko 
zaslužiš na uro?" "To se te ne tiče. Zakaj te 
sploh kaj takega zanima?” je razburjeno 
vprašal oče.

"Rad bi le vedel. Povej mi, prosim, koli
ko zaslužiš na uro?" "Če že moraš vedeti, 
zaslužim približno 10€."

"Uff!" je odvrnil mali fantek in sklonil 
glavo. "Očka, ali mi posodiš 5€ prosim?"

Oče je v trenutku postal živčen: "Če je 
edini razlog, da si me vprašal, to, da si boš 
ponovno kupil kakšno nesmiselno igračo, 
potem samo izgini v svojo sobo."

Fantek se je obrnil in žalosten stekel v 
svojo sobo. Oče se je čez nekaj trenutkov 
umiril ter začel razmišljati: »Morda pa kaj 
resnično potrebuje in bi si s temi 5€ to 
kupil. Po drugi strani pa me še ni veliko
krat vprašal za denar.

Odšel je do sinove sobe in na vratih po
tiho vprašal: "Spiš, sin moj?"

"Ne, očka, buden sem," mu je odvrnil 
sin.

"Veš, razmišljal sem, morda sem bil 
prej pregrob in se nisem kaj prida vživel 
vate. Utrujen sem od dela in potem kdaj 
reagiram tako, kot si ne želim. Glej tukaj 
imaš 5€, za katere si me prosil.«

Mali fantek se je iskrivo nasmehnil. "0, 
hvala očka!” je navdušeno dejal. Potem je 
hitro dvignil svojo blazino in povlekel ven 
precej kovancev.

Oče je debelo pogledal, saj je uvidel, da 
ima že kar nekaj denarja. Ponovno se je 
razburil.

Mali fantek je počasi pričel šteti denar. 
Nato je pogledal očeta.

"Zakaj potrebuješ še več denarja, če ga 
že imaš?" je spet razburjeno, a nekoliko 
bolj umirjeno kot prvič vprašal oče.

"Ker ga nisem imel dovolj, ampak se
daj ga imam," je odvrnil sin. "Očka, sedaj 
imam 10€. Ali lahko kupim uro tvojega 
časa? Prosim, pridi jutri prej domov. Rad 
bi, da večerjaš z nami.«

Oče se je zlomil. Močno je objel svojega 
sina in v solzah prosil odpuščanja.

Naj ne zbeži čas mimo brez nas, ne 
da bi preživeli dovolj časa s tistimi, ki 
so nam v življenju zares pomembni.

Sledite mm

(^GaftncjTrebnje

Po budnici na Debenec
1. maja ob 6. uri je Mirnčane budil OPO 
sv. Rupert, tri četrt ure kasneje pa tudi 
OPO Trebnje, s katerimi so bile tudi Tre
banjske mažorete. Osrednje dogajanje 
prazničnega dne je bilo seveda tudi letos 
na Debencu, kjer so se že 32. zbrali na 
prvomajskem srečanju.

Tudi letos je dogodek organizirala Območ
na organizacija Zveze svobodnih sindikatov 
Slovenije Dolenjska, Bela krajina in Posavje.

Zbrane je zato najprej pozdravil novi se
kretar organizacije Igor lljaš, ki je v govoru 
poudaril, da je pomembno, da se delavci zdru
žujejo, saj so tako močnejši, hkrati pa ugota
vlja, da se je gospodarska kriza v preteklem 
letu močno dotaknila regiji, sploh v panogah 
intenzivne proizvodnje, lesarstva, tekstila in 
gradbeništva.

Mirnski župan Dušan Skerbiš se je zahvalil 
organizatorjem, zbranim pa zaželel prijetno 
praznovanje.

Slavnostna govornica je bila izvršna sekretar
ka Zveze svobodnih sindikatov Slovenije mag.

Staša Pernat Lesjak, ki je v govoru poudarila, 
da smo Slovenci (preveč) pridni delavci. Poudarila 
je, da sindikati ob mnogih nepravilnostih nimajo 
niti možnosti niti pooblastil oškodovancev, da bi 
ukrepali. Izpostavila je, da vseh stvari ne moremo 
rešiti s pogovorom, da je dovolj varčevanja in žr
tvovanja, da se je treba znebiti strahu in narediti 
rez. Dodala je, da je vodilo neoliberalizma imeti 
več na račun drugih, kar povzroča prepad med 
ljudmi, ki ne znajo več stopita skupaj in so zato 
bolj ranljivi. Pozvala je k aktivnosti, k boju za pra
vice in boljši jutri - le z aktivnim posameznikom 
bo tudi skupina, sindikat močan.

00 ZSSS Dolenjske, Bele krajine in Posavja je 
podelila tudi sindikalna priznanja. Letos so jih 
prejeli Vera Bezek, Mitja Jeras, Stanka Kafol 
Jakše, Romana Kovačič in Marjan Železnik.

Uradni del srečanja je povezovala Petra Krnc, 
v kulturnem programu pa so učenci Osnovne 
šole Mirna razmišljali o delu - ali je v teh ča
sih le-to sploh še vrednota? Julij in Klara 
Kramar, Anita Koprivc in Klavdija Skubic so 
besede prepletli s pesmijo, na nastop pa jih je 
pripravila učiteljica Vesna Kos. Učenci Glasbe
ne šole Trebnje (njihov mentor je Tomaž Ro
žanec) Andraž Močnik, Vanja Vidmar in Nik 
Ceglar pa so s harmoniko prinesli nekaj mlado
stne razigranosti, svežine in veselja.

Po uradnem delu je za glasbo in ples poskrbel 
ansambel Dolenjski fantje. (EK} •

Trebanjski bovvlingaši 9. 
na državnem tekmovanju, 
Tamara, Nika in Jan med 
posamezniki celo do 6. in 7. 
mesta
Otroci OŠ Trebnje so se že tretje leto zapo
red udeležili finala državnega tekmovanja 
v bovvlingu in to s kar dvema ekipama. 
Finalno tekmovanje je potekalo v petek, 5. 
aprila 2013 v Klubu 300 v Ljubljani, kjer

Trebanjski bovvlingaši so se v finale uvrstili s kar dvema 
ekipama, ki sta nato dosegli zelo zavidljive rezultate.

se je zbralo precejšnje število mladih igral
cev. Finala so se udeležile prvo in drugo 
uvrščene ekipe iz 14-ih slovenskih regij (v 
predtekmovanju je tekmovalo 80 ekip in 
250 otrok) ter dodatni najboljši dve ekipi 
po rezultatu.

Prva ekipa iz Trebnjega je igrala v zasedbi 
Jan Čibej, Jan Florjančič in Žiga Povhe in je 
zasedla odlično 9. mesto ter za samo štiri ke
glje zgrešila četrt finalni boj. Druga ekipa v za
sedbi Nika Povhe, Tamara Pate, Lenart Pe
skar in Anže Povhe, ki je bila tudi najmlajša 
ekipa na tekmovanju, je zasedla še vedno zelo 
dobro 13. mesto.

Odlične rezutate pa so Trebanjke zasedle 
tudi v kategoriji posameznic. Tamara Pate je 
zasedla 6. mesto (bila je najmlajša udeležen
ka), Nika Povhe pa 7. mesto. Med fanti sta se 
odlično odrezala Jan Čibej, ki je končal kot 
sedmi, Jan Florjančič pa se je med kar 94-timi 
tekmovalci zavihtel na 25. mesto.

Vsi ti otroci so člani bovvling kluba Ga!axi- 
ja in pridno trenirajo skozi celo šolsko leto 
pod okriljem trenerja Andreja Pungartnika, 
ki obenem vabi vse otroke, da se jim pridru
žijo. Starostnih omejitev ni. Še enkrat iskrene 
čestitke vsem. fARl •



Bodi IN, vozi na PLIN
051 688 880

SIGAS d.o.o.. Krmoli 24c. 8296 Krmelj
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:

- IZDELAVA STROJNIH OMETOV, TLAKOV (estrihov)
- VSE VRSTE FASAD
- ADAPTACIJA PO KONKURENČNIH CENAH

Tel: 07/33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

I Za pogostitve in druženja se lahko odločite v KlubuMarof 103, kjer nudimo prostor 
•P* za 50 oseb ali na vašem domu, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah.seb ali na vašem domu, prostorih vašega poc
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Česar nas niso 
naučili v šolah

Petra Škarja
pisateljica iz Mokronoga, avtorica 
knjige Česar nas niso naučili v šolah

Obstaja nenapisano pravilo - ljudje z viso
ko izobrazbo imajo boljše službe in več de
narja. Pa to res v večini drži? Poznate ljudi, 
ki imajo zelo visoko izobrazbo, vendar so 
finančno na dnu ali zgolj v povprečju, mor
da nimajo družine, so nesrečni... In na drugi 
strani - poznate ljudi, ki nimajo dokončane 
niti srednje šole, pa so med najuspešnejšimi 
zemljani, so samozavestni, srečni, z lepo dru
žino ...

Zakaj je temu tako? Zato, ker nas določenih 
stvari v šoli ne naučijo. Vendar so to bistvena 
področja v našem življenju. In prav tu, kjer bi 
najbolj potrebovali pomoč, smo prepuščeni 
sami sebi. Pojdi v svet in se nauči sam ...

To je vse lepo in prav, moramo biti samo
stojni v razmišljanju, vendar obstaja ena ve
lika težava. V šolah nas NE učijo razmišljanja, 
ampak zgolj sledenja in »piflanja« nečesa, 
kar se jim zdi pomembno, ne glede na to, kdo 
smo mi kot osebnost. Precej nas omejijo v 
razmišljanju in nas ukalupljajo. Za formalno 
izobrazbo je, recimo da, to čisto v redu. Teža
va pa nastane, ko se NE ZNAMO sami naučiti 
določenih življenjsko pomembnih stvari, ne 
znamo kreativno razmišljati, ne znamo prav 
presojati in iskati rešitve ter prave poti, mor
da najhuje od vsega pa - ne znamo prevze
mati odgovornosti nase.

Kot da bi nam vsa ta leta šolanja pomaga
la, da nam kreativni del možganov zamre, da 
sami ne znamo razmišljati in da zgolj slepo 
sledimo navodilom s strani delodajalca, dr
žave, Cerkve, staršev ...

Stari Grki so verjeli, da je treba ljudi nauči
ti misliti. Mi naše najmlajše učimo ubogati.

Želim, da vas ta knjiga vsaj malo napoti na 
pravo pot v svet sreče, zadovoljstva, medse
bojnega razumevanja, bogastva, družine ... 
Predvsem pa ne pozabite: najpomembneje 
od vsega je, da se SAMI NAUČITE RAZMI
ŠLJATI in delovati kreativno. Ko to osvojite, 
boste kar naenkrat zmožni upravljati vsa po
dročja življenja, če boste to želeli. Seveda ne 
bo vedno enostavno in bodo prav tako prišle 
težave. A če znate takrat delovati kreativno, 
boste lažje našli pot iz njih.

Naš um ima neverjetne zmožnosti iskanja 
idej, rešitev, poti, ustvarjanja nemogočega 
... In res škoda, škoda, škoda, da nas celotna 
družba uči to omejevati: »Ne bodi pameten. 
Naredi, kakor smo ti naročili.« Že s tem ko 
nas učijo, kaj je »normalno«, kakšno vedenje 
se od nas pričakuje, kako moramo stopati po 
začrtani poti, kako se moramo vesti v šoli 
..., in s tem ko so postavili enako lestvico za 
popolnoma vsakega učenca in ga glede na to 
lestvico ocenili, so nam pomagali, da uničuje
mo svoj kreativni um in zgolj sledimo navo
dilom: »Če pravilno odgovoriš na 90 % vpra
šanj, dobiš 5.« In kaj je pravilen odgovor? To 
je tisti odgovor, ki so nam ga napisali v knjigi, 
ki so nam ga ONI povedali. In ne tisti odgo
vor, ki smo se ga sami spomnili, s svojo glavo, 
s svojim razmišljanjem.

Nikjer še nisem videla, da bi učitelj rekel: 
»Sicer nisi povedal natančnih podatkov, a za 
kreativnost in razmišljanje dobiš 5.«
(Več na www.cajtng.com!) (se nadaljuje...)

Caitligm . M,|Xl3 ... , . X.

Grega in Jure Smole nada
ljujeta z zmagami, tokrat sta 
osvojila odprto prvenstvo BiH
Brata Smole v tej sezoni, po zaprtju trebanj
skega kluba No Fear, kar smo bežno omenili, 
nastopata za klub Vaksha Combat Team Vo
grsko. Klub deluje pod vodstvom priznane
ga trenerja Daria Grilanca, ki med drugimi 
skrbi tudi za enega najboljših slovenskih 
borcev, Mirana Fabjana.

V petek, 5. aprila 2013, sta se naša borca od
pravila v BIH, kjer je v soboto potekalo že 14. 
tradicionalno, izjemno močno prvenstvo v 
kickboksu. Nastopilo je 552 tekmovalcev iz 8 
držav in 52 klubov. Jure in Grega sta nastopila v 
disciplini »low kick«.

Jure in Grega Smole (z leve) sta osvojila odprto prven
stvo BiH v Bihaču.

Prvi izmed bratov je tekmovanje končal mlaj
ši. Jure Smole je nasprotniku v finalu že v prvi 
polovici prve runde vzel voljo do borbe. Do za
dnjega gonga je bilo le vprašanje, ali bo naspro
tnik pričakal konec na nogah, ali pa se bo borba 
končala s še enim predčasnim zaključkom, ka-

Za Mirno z ljubeznijo, 21-tič!
Društvo upokojencev Mirna je 19. aprila 
2013 pripravilo že 21. prireditev Za Mirno z 
ljubeznijo oz. ZMZL kot jo interno imenuje
jo. Tokrat so bili gostje sosedje s Čateža pod 
Zaplazom.

MePZ Kres pod vodstvom Katje Jarm je po
znan kot eden boljših zborov v naši okolici; 
predstavnici igralske skupine P.L.I.N. sta odigra
li Klepet dveh mamic - duhovito, poučno, nadvse 
simpatično, skratka odlično, njihova najnovejša 
pridobitev pa je harmonikarski orkester Čate- 
ški nVskontarji! 17 mladih in še malo mlajših 
harmonikarjev pod vodstvom Vojka Makovca 
je »priigralo« nasmeh in skandiranje celotnega 
občinstva. Nekaj pesmi pa je seveda dodal tudi 
domač MePZ Dl) Mirna.
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V kratkem »intervjuju« je predsednica KUD 
Pppotovanje Frana Levstika Mija Benedičič po
vedala, kako delujejo.

Vsi, ki večkrat obiščemo njihove prireditve
smo vedno znova presenečeni nad njihovo 
izvirnostjo in kakovostjo vsega, kar naredijo.

terih ima Jure v svoji karieri že kar nekaj. Na
sprotnik Ivan Kordič iz kluba KBK Kobra Mostar 
BIH je pokazal, da ima srce borca in je kljub šte
vilnim prejetim udarcem klonil šele po soglasni 
sodniški odločitvi. Jure pa je tako v mladinski 
konkurenci do 75kg osvojil zlato medaljo.

Grega Smole, ki je nastopal v senior konku
renci prav tako do 75kg, je v polfinalu nastopil 
proti borcu kluba KBK Ariston Podgorica MNE, 
Milanu Jovanoviču. Po dokaj enostranski borbi 
je Grega zmagal po soglasni sodniški odločitvi. 
Nasprotnik v finalu mu je borbo predal še pred 
vstopom v ring in tako je tudi drugi izmed bra
tov Smole prinesel zlato medaljo Sloveniji oz. 
svojemu klubu.

Ti borbi sta bili dober test pred državnim pr
venstvom v kickboks disciplini K-l rules, kjer si 
bosta naša junaka skušala priboriti vstopnico 
za reprezentanco Slovenije in odhod na sve
tovno prvenstvo, ki bo konec tega leta.

Seveda nismo mogli brez vprašanja - kako to, 
da je prišlo do zaprtja trebanjskega kluba, a Gre
ga Smole tega ni želel komentirati. »Glede tega 
bi raje videl, če vprašate trenerja jožeta Trlepa, 
ker je bila to predvsem njegova odločitev in se mi 
ne zdi prav, da bi to jaz komentiral. Vsekakor pa 
se mu zahvaljujeva za vse znanje in čas, ki nam ga 
je v dosedanji karieri posvetil. Hvala pa tudi vsem 
ostalim članom kluba No Fear Trebnje za vse pri
jetne trenutke, ki smo jih preživeli skupaj. Vsem 
skupaj želiva veliko uspehov v prihodnosti!«, je za 
Cajtng.com povedal Grega Smole, na koncu pa 
dodal tudi zahvalo sponzorjem. »Zahvaljujeva se 
svojim sponzorjem - podjetjema Monter, Kocjan 
d.o.o. in Mont tim Smole d.o.o, Branku Čumurd- 
žiču oz. spletni trgovini Fit Ufe, ki skrbi za najino 
športno prehrano. Seveda pa se zahvaljujeva tudi 
Cajtngu, ki vestno spremlja najina tekmovanja!!!« 
(r,s. gsi •

Čistilna akcija uspela
Tudi na Mirni smo se pridružili števil
nim organiziranim čistilnim akcijam po 
Sloveniji. Že vrsto let se zgodijo ravno 
okoli svetovnega dneva Zemlje, ki ga 
praznujemo 22. aprila.

Akcije se je udeležilo 100 občanov, od 
osnovnošolcev do upokojencev. In kot je 
povedala podžupanja Bariča Kraljevski, bi 
težko rekla, katerih je bilo več.

Koliko vreč s komunalnimi odpadki so 
napolnile pridne roke, je težko reči, saj so 
ljudje večino vreč odložili kar k ekološkim 
otokom, s katerih je odpadke nato na depo
nijo Globoko odpeljala Komunala Trebnje. 
Osem črnih, dve rumeni vreči, tri avtomobil
ske pnevmatike in nekaj pločevine pa so na 
deponijo odpeljali mirnski gasilci, nekateri 
obačni (predvsem iz vasi blizu deponije) pa 
so odpadke na Globoko odpeljali kar sami.

Na deponiji Globoko sicer komunalne od
padke prevzemajo vsak dan od ponedelj
ka do petka med 7. in 18. uro, ob sobotah pa 
od 8. do 14. ure. (P. K.)»

Cajtng • Z vajkie 15 let » še veliko več novic (In arhiv) nmdete na w\yw.ca|tng.com!
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Poletje je pred vrati... kako do najcenejših 
in najlepših počitnic

Nasveti in koristne informa
cije za vaše počitnice
Poletje in čas počitnic sta pred vrati. Da bi 
bilo načrtovanje počitnic lažje, smo se z ne
kaj vprašanji obrnili na domačo turistično 
agencijo Interflash turizem iz Trebnjega. 
Agencija z državnima licencama je že 22 let 
prodajalec turističnih aranžmajev ter orga
nizator lastnih izletov, potovanj in drugih 
turističnih programov - tako za individual
ne goste kot za zaključene skupine. Pred 
leti so prepeljali tudi preko 5.000 potnikov 
letno, kar jih je uvrščalo med največje orga
nizatorje počitnic v državi. Torej, zagotovo 
pravi naslov za naša vprašanja.

• Ali po 22 letih poslovanja opažate ka
kšne spremembe v potovalnih oz. dopustni
ških navadah vaših gostov? Spremembe so 
velike. Naše stranke potujejo vedno bolj premi
šljeno in tudi previdno. Veliko naših gostov se 
odloča za ponudbe v lastnem hipu, tako imeno
vane »last minute« ponudbe, posebne akcije, ki

jih nikoli ne manjka. Ko potujemo in dopustu
jemo, pričakujemo kvalitetne storitve, bogata 
doživetja za pošteno ceno. je pa tudi vedno več 
tistih, ki izbirajo dražja, eksotična potovanja.

• Verjetno se pozna tudi kriza ... Zelo. 
Struktura potovanj in dopustov se je zelo spre
menila. Nič več ljudje ne načrtujejo potovanj in 
počitnic veliko v naprej, saj je ekonomska situ
acija zelo nepredvidljiva. Včasih smo imeli mar
ca in aprila v agenciji vrste, zdaj je tega manj. 
Veliko ljudi se odloča tik pred zdajci. Tudi čas

bivanja na počitnicah se je v povprečju skrajšal. 
Nekateri si privoščijo podaljšan vikend, drugi 
teden dni,... mi se temu seveda prilagajamo in 
za vsakega gosta najdemo primerno ponudbo. 
Kot rečeno, je pa tudi kar nekaj takih, ki si želijo 
v mondene kraje in za take imamo pripravljene 
odlične ponudbe po zelo konkurenčnih cenah.

Doživetje je nekaj, kar ostane za celo življe
nje. je ena boljših naložb, čeprav ni materialna, 
spomini na to ostanejo celo življenje. Prav zato 
v zadnih letih z veseljem opažamo, da se vedno 
več ljudi odloča za obdarovanje z darilnimi 
boni, ki jih obdarovane! koristijo za nepozabna 
doživetja.

• Kaj konkretno nudi vaša agencija? Skoraj 
da ni svetovnega turističnega ponudnika, kate
rega storitev ne ponujamo. Smo uradni zasto
pnik 120 domačih in tujih turističnih agencij in 
organizatorjev potovanj. Nudimo celotno pale
to ponudb slovenskih in tujih hotelov, apartma
jev, zdravilišč, turističnih kmetij, vseh svetovnih 
letalskih prevoznikov, križarjenj, izletov, poto
vanj, počitnic, romanj, jezikovne šole v tujini, 
šole v naravi, organizacijo ogledov koncertov, 
razstav, športnih spektaklov, ponudb najemov 
plovil, vozil idr. Vsakodnevno ponujamo široko 

izbiro ponudb »v zadnjem 
hipu«, velikokrat po zares 
nizkih cenah.

• Torej, če prav razu
mem, lahko gost dobi v 
vaši agenciji turistične 
aranžmaje vseh agencij; 
Relaxa, Sončka, Kompa
sa,... po enakih cenah in 
pogojih, kot bi jih dobili 
pri njih? Tako je, od vseh 
večjih domačih organi
zatorjev, pa tudi veliko 
tujih, z ugodnimi odhodi 

iz bližnjih avstrijskih, nemških in italijanskih 
letališč. Kot sem omenila že prej, smo uradni 
zastopnik za 120 domačih in tujih turističnih 
agencij in organizatorjev potovanj. In vsi aran
žmaji, akcije, last minut ponudbe so pri nas na 
voljo po ENAKIH cenah. Prednost naše agencije 
pa je v tem, da ima gost s tem pri nas na voljo 
najširšo možno ponudbo in z našo pomočjo iz
bere najugodnejšega in najkvalitetnekšega po
nudnika za konkretni aranžma.

(nadaljevanje na strani 23)
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Izpolni nagradni letak v Optiki Glasmaher ali obrazec na 
Facebook strani fb/glasmaher in osvoji eno izmed treh 
koles Ray-Ban. Nagradna igra traja od 1. marca do 1. 
junija 2013. Več informacij ter pravila nagradne igre si 

lahko ogledate na spletni strani www.glasmaher.com ali 
na obisku v Optiki Glasmaher.

Optika z
OKUSOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19
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Kolumna

Danijel Ocepek
Trebanjec, podjetnik

Občina Trebnje čez nekaj 
let! Kje bomo in kaj bomo?

Podatek, ki sem ga izvedel, me je malček 
šokiral in me - glede na trenutno stanje v 
naši občini - resnično skrbi. V občini Trebnje 
je bilo v letnem povprečju 240 novorojenčk
ov od leta 2008 do 2012, kar pomeni skupno 
1250 novorojenčkov. Kot kaže po prvem če
trtletju, bo tudi letos število novorojenčkov 
okoli povprečja.

Z vsem spoštovanjem do župana, podžu
panov in občinskih svetnikov, vendar ceste 
do zidanic in legaliziranje le-teh ter javna 
razsvetljava v vsak kotiček naše občine eno
stavno ne more biti več glavna prioriteta ob
čine Trebnje.

Glede na zgoraj omenjeni podatek je po
trebno tudi ali predvsem razmišljati in delati 
na tem, da imamo zadostno infrastrukturo za 
varstvo, izobrazbo, ko bodo prišli v osnovno 
šolo, da imamo zadostno infrastrukturo za 
te otroke, za preživljanje njihovega prostega 
časa (športni, kulturni, prostočasni objekti)?

Nenazadnje, ali imamo potrebno infra
strukturo za njihovo nadaljnje šolanje? O 
srednji šoli poslušamo kandidate govoričiti 
in beremo v njihovih "programih” čisto vsake 
volitve že od leta 1991, pa ni niti lokacija do
ločena, kaj šele postavljen "temeljni kamen”.

Ali imamo za te, sedaj otroke, čez 15 - 20 
let zagotovljena delovna mesta, da bodo 
želeli ostali v domačem kraju, razvijali svoj 
potencial in s tem prispevali k dodatnemu 
razvoju lokalne skupnosti?

Ali je občina Trebnje res takšna, ki bo na 
te otroke in njihov razvoj pozitivno vplivala? 
Glede na dosedanje stanje in obnašanje od
govornih, se bojim, da ne.

Resnično me skrbi, ko se govori o novih 
razvojnih projektih, ki vključujejo popotova
nja po tujih deželah z namenom promocije 
občine, resnično me skrbi, ko se govori o iz
vedbi projekov, ki bi morali delovati že nekaj 
let. Skrbi me namreč zato, ker enostavno ne 
vidim nič obetavnega za občino Trebnje čez 
5 let, kaj šele kaj dlje. In to od ljudi, ki bi mo
rali že od najkasneje leta 2009 razmišljati in 
delovati o zgoraj napisanem.

Žal, kot kaže, bo in je samo na nas, ali se 
bo v občini Trebnje kaj spremenilo ali pa bo 
ostala še naprej le - dolga blatna vas (spalna 
občina), v kateri odraščajoči mladostniki ne 
vidijo in ne bodo videli perspektive in razlo
ga, da ostanejo ter v domačem kraju razvijajo 
svoj potencial.

V zadnjih nekaj letih vidim občino kot ta
kšno propadati in namesto da bi napredova
la, nazaduje. Za to ni kriva samo ena oseba, 
za to ni kriva peščica oseb, za to smo krivi vsi 
mi, ker kljub vsemu ne pogledamo izza svoje 
ograjice, se ne zganemo in skupaj naredimo 
občino Trebnje takšno, kot si jo vsi želimo!

Morda si mislite, ko ste prebrali te vrstice 
"ah, morda je to res, samo jaz nimam otrok, 
moji so že odrasli".

(nadaljevanje na strani 30)

Zaradi zapleta pri 
podpisovanju služnosti 
Praprotnica in Stara Gora še 
par let ne bosta imeli vode
Občina Mirna je pripravila vso potrebno 
dokumentacijo in oddala vlogo za prido
bitev gradbenega dovoljenja za vodovod 
Praprotnica-Stara Gora, s čimer bi prebi
valci na tem območju prišli do kakovostne 
pitne vode, a bo vlogo v prihodnjih dneh 
umaknila.

Zapletlo se je namreč pri pod
pisovanju služnostnih pogodb 
za zemljišča, na katerih naj bi 
stala črpališče in vodohran, veči
na trase cevovoda pa sicer pote
ka po občinski zemlji.

»Projekt je definitivno eden 
najpomembnejših v občini Mirna, 
ker na omenjenem območju obča
ni nimajo zagotovljene vodooskrbe niti preko jav
nega sistema oskrbe s pitno vodo niti preko tako

Vsak ima lahko svoj RAJ
Zgodba pohištva RAJ Trebnje se je začela 
pisati pred devetimi leti, leto kasneje je 
Jože Rantah odprl salon v najetih prosto
rih, letos pa se je preselil na novo lokacijo 
- na Obrtniško ulico 20 v Trebnjem. Sredi 
meseca, v petek, 17. maja, pripravlja dan 
odprtih vrat, zato smo z ustanoviteljem 
podjetja spregovorili nekaj besed.

Zakaj je bila selitev na novo lokacijo po
trebna? Na stari lokaciji je postalo preutesnje- 
no. V novem, svetlejšem in predvsem večjem 
prostoru z lažjim dostopom in parkiriščem 
lahko danes kupcem pokažemo vso pestrost 
naše ponudbe.

In kaj ponujate, po čem ljudje sprašuje
mo? S področja stavbnega pohištva pri nas do
bite vhodna in notranja vrata, lesena ali ALU/ 
les okna in senčila ter vse ostalo, kar sodi zra
ven. Od notranje opreme ponujamo kuhinje z 
belo tehniko, jedilnice, dnevne sobe, sedežne 
garniture, spalnice in posteljne sisteme, otro
ške sobe, predsobe, pisarne, vgradne omare 
ter ostalo pohištvo po meri. Ponudbo širimo 
tudi na področje talnih oblog, kot sta parket

imenovanih zasebnih vodovodov oziroma vaških 
vodovodov«, je pojasnil višji svetovalec za komu
nalno in gospodarsko infrastrukturo na Občin
ski upravi Občine Mirna Davorin Fink.

Projekt, ki ga bo sedaj treba popraviti, je pred
videval, da bi bilo na mestu vrtine v Prapro
tnici zgrajeno črpališče, ki bi po tlačnem vodu 
vodo prelil do vodohrana, s povratnim napajal
nim vodom pa pripeljana do končnih uporab
nikov. Voda, ki bi služila tudi za požarno vodo, 
bi v prvi fazi oskrbovala Praprotnico in večji 
del Stare Gore, skupaj okrog 30 objektov ozi
roma 100 prebivalcev. Kasneje se bo vodovod 

razširil še na preostanek 
Stare Gore in Mlado Goro 
ter se z omrežjem razširil v 
smeri zaselkov Dolga Njiva 
in Sela.

Na območju občine Mir
ne je sicer pet vaških vo
dovodnih sistemov, od tega 
dva velika, tri vodovode pa 
imajo v upravljanju Dana 

Mirna in JP Komunala Trebnje. (EK) •

in laminat. Lahko rečem, da s širino naše po
nudbe ..zapremo" in notranje opremimo prav
zaprav vsak objekt, ne glede na to, ali gre za 
novogradnjo ali prenovo.

Kdo pa so vaši kupci? Kupci so predvsem 
posamezniki, ki opremljajo novo hišo, stano
vanje ali poslovni prostor, zadnje čase pa vse 
več ljudi obnavlja starejše stanovanje, hišo, 
gostinski lokal ipd. Kupci so tudi mizarji in 
obrtniki, ki se ukvarjajo z zaključnimi deli v 
gradbeništvu.

Omenili ste širitev - do danes ste posta
li skoraj sinonim za izris, izmero, dostavo 
in montažo kuhinj. Kakšni pa so načrti za 
naprej? V novem salonu je na ogled več pro
gramov iz naše ponudbe, zato se bo odslej po
večalo tudi povpraševanje in z njim prodaja. 
Ljudje se pač lažje odločimo za nakup, če lahko 
izbrani izdelek vidimo, otipamo, preizkusimo 
tudi v živo. Vizija podjetja je jasno začrtana - 
s širitvijo in dopolnjevanjem programa slediti 
željam in potrebam kupcev ter tako postati 
eden vodilnih ponudnikov kakovostne notra
nje opreme, predvsem uveljavljenih sloven

skih blagovnih znamk, na Dolenjskem, v Beli 
krajini in Posavju.

Ob uradni preselitvi v nove prostore 
bralcem Cajtnga in obiskovalcem vaše sple
tne strani ekskluzivno ponujate kupon za 
5-odstotni popust na nakup. Vsak prihranek 
pri opremljanju ali prenovi doma je več kot 
dobrodošel in pri večjih nakupih tudi na prvi 
pogled skromnih pet odstotkov predstavlja 
omembe vreden prihranek. To pa seveda ni 
edina ugodnost. S poslovnimi partnerji sko
zi vse leto pripravljamo akcijske ponudbe, 
ki olajšajo odločitev za nakup kakovostne in 
funkcionalne opreme na enem mestu - pri nas, 
v pohištvu RAJ Trebnje. (EK) •
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Galaksija Trebnje d.o.o. I Podjetniška ulica 13, SI-8210 Trebnje
Restavracija: 07 30 45 934 I Bovvling: 07 30 45 936 (rezervacije vsak dan po 14 uri)
Recepcija: 07 30 45 933 I Fax: 07 30 45 932 I info@galaksijatrebnje.si I www.galaksijatrebnje.si

Pomladno poletna akcM
1 ura bowlinga + pizza = IS€
2 uri bovviinga + pizza = 20<

i Jih k .ni Jih k ni J.h „ a

Delovni ins bovviinga: pon - tet: od lih do 24h. pet in sob: od ISh do Oih. ned: od Uh do 14h

* rojstnodnevna 
zabava za 
otroke (paket)

- I,S ure bovviinga
- pizze ali ribje palčke $ pomfrijem
- torta za slavljenca, ki se postreže 

po končanem bovvlingu
- pijača (juice, jabolčni sok in cola) 

v času zabave v neomejeni količini
- trajanje zabave: 1 uri

(ena velja ta skupino do 10 otrok.
Za vsakega nadaljnjega je doplatilo IZC.

Pripravljamo pogostitve
za poroke, maturantske plese, 
rojstnodnevne zabave, 
družabne dogodke, obhajila, 
birme, krst, poslovne dogodke,...
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* torte
izdelujemo torte po naročilu 
za različne priložnosti...

* hrana

* slaščice

(tNA PAKETA: 120€

il

- malice
- nedeljska kosila (več vrst kosil)
- jedi po naročilu

- tortice različnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih 

okusov (dobrote iz domače slaščičarne)

* prenočišča
-18 večposteljnih sob

1
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S podjetništvom z roko v roki...
Pripravlja: Založba Verlag Dashofer, d.o.o. • www.dashofer.si

Lastno podjetje? 
Zakaj pa ne...
Milica je prijazna in zgovorna mati dveh 
osnovnošolcev. Ko sta si z možem ustva
rila družino, je bila presrečna, vendar je 
kmalu njeno navdušenje, počasi, a zelo 
uspešno, začela prekrivati senca nela
godja zaradi pomanjkanja zaposlitve.

»Poskušala sem povsod in mi je nekajkrat 
tudi uspelo dobiti delo, a le za kratek čas. Raz
očaranje se je mešalo z obupom, postala sem 
živčna in nesrečna, celo depresivna. Nato me 
je soseda in prijateljica pričela nagovarjati, da 
bi odprla svoj s.p. Te misli sem se na vse nači
ne otepala, saj sem ji zatrjevala, da ne znam 
ničesar pametnega delati, za kakšno hudo in
vesticijo pa nimam denarja«. »Zagotovo znaš 
pospravljati«, mi je takrat odvrnila in tako se 
je vse začelo. Čez dva tedna, po moževi plači, 
sem kupila čistila, naročila osnovno spletno 
stran in odprla čistilni servis.«

Od tega trenutka je minilo že pet let in 
dandanes se Milica zaradi pomanjkanja dela 
ne pritožuje več. Prav nasprotno, zaposlila je 
še en par rok in nazadnje tudi svojega moža, 
ki je nepričakovano izgubil službo.

»Na začetku je bilo včasih zelo težko in sem 
se večkrat spraševala ali je bila odločitev pra
va, vendar si na drugi strani ne predstavljam, 
da bi ves ta čas čakala križem rok in živela le 
od socialne pomoči.«

Krojači lastne usode

Trenutne gospodarske razmere nam vsako 
leto, kot svojo žalostno dediščino, zapuščajo 
nove skupine brezposelnih, ki z negotovostjo 
in strahom v očeh gledajo v prihodnost. Med 
njimi so tako mladi ljudje, kot tudi starejši, z 
visoko ali zgolj poklicno izobrazbo, popolni 
novinci in izkušeni delavci. Njihovo stičišče 
je postal Zavod za zaposlovanje, ki v svoje 
nehvaležne vrste sprejema vse večje količine 
ljudi željnih dela. Nekateri od njih so se od
ločili samozaposliti in tako rešiti problem la
stne brezposelnosti. Morda ste tudi vi ravno 
ta čas na robu takšne odločitve, zato smo tu, 
da bi vas spodbudili in vam obenem čestitali 
ob prvem uspehu. Namreč, že sama misel na 
lastno podjetje je odraz vašega poguma in 
kreativnosti. Skleniti samostojno podjetni
ško pot je odločitev, kot vsaka druga v našem 
življenju - včasih skrbno premišljena in do 
potankosti načrtovana, včasih povzeta zara
di spleta določenih okoliščin, pogosto tudi 
uporabljena kot izhod v sili. Podjetniški por
tali, tiskani mediji, forumi ter okrogle mize 
na različnih dogodkih so polne zgodb bolj in 
manj uspešnih podjetnikov, ki tudi v trenu
tnih zaostrenih razmerjih iščejo priložnosti 
za uresničevanje svojih sanj in konec koncev 
tudi pošten zaslužek. Ni nič narobe s tem, da 
njihovim zgodbam prisluhnemo, saj iz njih 
lahko izluščimo kakšno zanimivo misel ali 
dragocen nasvet, vendar je tudi prav, če se 
zavemo, da je podjetniških zgodb v resnici 
mnogo več. Da štejejo tudi tiste, ki mogoče ne 
bodo nikoli glasno zadonele, pa vseeno živijo 
svoje življenje, čeprav bolj tiho in skromno.

V naši rubriki vam bomo vsak mesec po
stregli s kratko podjetniško zgodbico, ki vam je 
lahko v navdih ter z neprecenljivimi nasveti in 
uporabnimi informacijami, predstavljenimi na 
čim bolj jasen in razumljiv način. Kot pravijo, 
»Skupaj zmoremo več«, zato ne prezrite naše 
rubrike v prihodnji izdaji!
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Odprto pismo...

Na Račjem selu prestreljene 
table vasi, krogle najdene 
celo pred hišami vaščanov
Pred kratkim je naš vaščan, ki ne želi biti ime
novan, pred svojo hišo našel kroglo (metek), 
ki je priletela iz puške. Popolnoma isto se je 
zgodilo tudi drugemu krajanu, pa tudi ta ne 
želi biti imenovan. Kot predsednik KS Račje 
selo se zato resno in popolnoma upravičeno 
sprašujem - kdo in kako skrbi za varnost v 
naši KS?

Darko Pekolj, predse
dnik KS Račje selo

Prestreljene so tudi več 
ali manj vse označevalne ta
ble (začetek ali konec vasi), 
pa tudi prometni znaki od 
Račjega sela do deponije 
Globoko, podobno je tudi v 
drugo smer do Velike Sev
nice. Očitno bomo morali 
vsak čas vaščani hoditi - s 
čeladami na glavi in ne 
- s figo v žepu, kot je pred 
nekaj časa izjavil ciganski 
svetnik Matija Hočevar.

Mene ni popolnoma nič strah, velika večina 
vaščanov pa se boji Ciganov, zaradi maščeva
nja. Cigani namreč takoj izvedo, kdo je klical po
licijo. Kako je to možno, raje ne bom ugibal. Če pa 
že ne izvedo drugače, pa opazijo iz doline, kam 
se je pripeljal policijski avto, ko pride h kličoče
mu in ga zaslišuje - kaj in kako se je zgodilo.

»Prestreljeni so domala vsi znaki, krogle pa se najdejo 
tudi pred hišnim pragom«, trdi predsednik KS Račje selo

V teh dneh se je ob kresovanju iz njihovega na
selja valil črn dim. Ko smo poklicali 113, so nam 
odgovorili, da na ta dan ni prepovedano kur
jenje. Prav, toda ne črn dim. A kmalu za tem se 
je začelo še rafalno streljanje... Je na ta dan (pa 
seveda ni edini v letu, ko Cigani streljajo) dovo
ljeno tudi streljanje???

Tudi to seveda še zdaleč ni vse. Cigani se vozi
jo z motorji po travnikih in ljudem delajo ško
do. Meni so pokradli zajce, posekali kar osem 
dreves v gozdu. Policiji sem vse skupaj prijavil, 
povedal celo - kdo je storilec, pa se ni zgodilo 
nič. Ne vem, kaj naj še naredimo, da končno vzpo
stavimo red. Nič ni narobe, da se Cigane socializi
ra, da se jim do neke mere tudi pomaga, a naj se 
končno začne tudi njih enakovredno obravna
vati in ostro sankcionirati njihove prekrške.

V KS Račje selo zaradi problemov s Cigani že 
leta živimo v izredno slabih razmerah, dajatve 
pa moramo plačevati isto, kot tisti naši veljaki, ki 
Ciganom zelo lepo urejajo naselje. Mislim, da bi 
morali resno ukrepati Policija, Center za so
cialno delo, seveda pa tudi Občina Trebnje, saj 
sredstva, ki jih dobijo, zagotovo niso namenjena 
za streljanje in ogrožanje ljudi. •

Darko Pekolj, predsednik KS Račje selo

Paladin odhaja v Nemčijo, 
namesto njega prihaja prvi 
strelec Sevnice Djurdjevič
Rokometaši Trima bodo v prihodnji sezoni 
prevetrili ekipo. Paladin odhaja v Nemčijo, 
namesto njega prihaja Djurdjevič.

Uroš Paladin (200 cm, 101 kg) po štirih 
letih igranja v Trimu odhaja po nove izzive. S 
svojo igro je uspel pre
pričati nemško ekipo 
TV Emsdetten, ki bo v 
prihodnji sezoni igrala v 
prvi nemški bundesligi.
Tako se bo Uroš priklju
čil slovenski koloniji v 
Nemčiji (Pajovič, Natek,
Prošt, Bilbija, Rezar).
Trimo Trebnje je pono
sen, da bo Uroš odšel v 
najboljšo ligo na svetu.
To si je Uroš tudi zaslužil, 
saj veliko vlaga v roko
met in vedno si je želel 
igrati v Nemčiji.

Ob podpisu dvoletne 
pogodbe je Uroš Pala
din povedal: »Po štirih 
lepih in uspešnih sezonah 
v Trebnjem sem si zaželel 
novega izziva. Dobil sem 
priložnost zaigrati v prvi nemški bunsedligi in 
taka priložnost te ne pusti ravnodušnega. Želim

si, da bom priložnost v Nemčiji izkoristil ter si 
naredil lepo kariero. RK Trimo Trebnje pa se 
zahvaljujem za dobro delo v zadnjih štirih le
tih, brez tega ne bi bilo ponudbe iz Nemčije. V 
Trebnjem sem postal boljši igralec, to pa želim 
nadgraditi. Mogoče se še kdaj vrnem v Trebnje, 
Trimu pa želim veliko uspehov v naslednji sezo
ni«.

Ker smo izgubili tako pomembnega člana 
ekipe, smo podpisali triletno pogodbo z Mi
lošem Djurdjevičem iz Sevnice. Djurdjevič 

(197cm, 98kg) igra na 
položaju levega zunanje
ga, ves čas pa je član RK 
Sevnica. Trenutno je Mi
loš prvi strelec Sevnice, 
dobro pa zna igrati tudi v 
obrambi.

»Veselim se sodelova
nja z RK Trimo Trebnje, 
kar mi predstavlja nov iz
ziv. Želim še napredovati 
v igri in se razvijati, hkra
ti pa želim pomagati Tri
mu k izpolnitvi zadanih 
ciljev. Zahvaljujem se tudi 
matičnemu klubu RK Sev
nica za vse, kar so naredi
li zame, sedaj pa prihaja 
novo obdobje. V Trimu že
lim pustiti globok pečat, 
za to se bom maksimalno 

potrudil«, pa je ob podpisu pogodbe povedal 
SevniČan. fRK Trimo Trehniel •
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Najboljši strelec RK Sevnica Miloš Djurdjevič se 
je pridružil Trebanjcem, katerih glavni trener je 
po novem Roman Savrič (desno).
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(nadaljevanje s strani 19)

• Za katere destinacije se ljudje največ 
odločajo? Pri oddihih pa je še vedno na prvem 
mestu Hrvaška. Pri potovanjih so to eno do tri 
dnevna potovanja, to pomeni bližnje evropske 
države, vse večje je povpraševanje po izletih po 
nekdanjih jugoslovanskih republikah. V zadnjih 
letih se vedno več gostov odloča za letalske last 
minute ponudbe v Sredozemlju, posebno po
pularna so tudi zelo ugodna križarjenja, kjer 
lahko združimo potovanje in oddih in jih lahko 
dobite že za dobrih 500€.

• Kakšne so letošnje cene? Cene se ne dvi
gujejo, kvečjemu se z akcijami nižajo. Težko 
je navajati cene, saj je vse odvisno od sezone, 
kvalitete nastanitve, od tega kaj gost pričaku
je, zraven tega pa je ponudb in s tem tudi cen 
nešteto. Apartmaji za 4 osebe na Hrvaškem so 
v predsezoni že 200 € naprej, najem mobilne 
hiške za 5 oseb od 320 € naprej. Hotele s pol
penzionom dobimo od 230 € za 7 dni, otroci 
do 12 leta so praviloma brezplačno. So pa tudi 
krajši oddihi, 2 polpenzina na Hrvaškem se da 
dobiti že za 60 €. Zelo popularna so križarjenja 
po Sredozemlju, kjer je polni penzion že od 399 
€ naprej, otroci plačajo le pristaniške takse. 
Aranžmaji z letalom v Sredozemlju npr. v Tu
niziji s ponudbo ali inclusive se dobijo od 410 
€ naprej. Tudi potovanja so lahko zelo ugodna; 
npr. program Vikend v Rimu, 3 dni le za 119 €... 
Res pa je, da je razpon cen zelo širok, saj je vse 
odvisno od kvalitete hotela, zahtevnosti gosta, 
visoke sezone,...

• Dopust je veliko breme za vsak družin
ski proračun. Se res lahko najde za vsako
gar nekaj? Mi se potrudimo po svojih najbolj
ših močeh, da za vsako družino, ki se obrne na 
nas najdemo primerno ponudbo in zagotovimo 
ugodne plačilne pogoje. Pregledamo vse dnev
ne akcije, ki jih je ogromno. Pregledamo nasta
nitvene objekte, ki so »prijazni« do družin, to 
pomeni da imajo maksimalne popuste ter bo
gat program za otroke.

• Kaj je prednost rezervacije preko agen
cije pred rezervacijo direktno po spletu?

Zmotno je mišljenje, da je v agenciji dražje. 
V agenciji je praviloma vedno ceneje ali v naj
slabšem primeru je cena enaka. Prav tako lah
ko v agenciji gost aranžma zavaruje v primeru 
bolezni, lahko uredi zdravstveno zavarovanje,

vizo, ... V prvi vrsti pa je to zagotovo varnost. 
Agencija je tista, ki gostu zagotavlja, da bo do
bil storitev, ki jo je plačal. In agencija je tista, 
ki je za to odgovorna in gostom ob morebitnih 
zapletih vedno stoji ob strani in uredi tako, da 
je stranka zadovoljna. To zagotavljata tudi dr
žavni licenci, ki ju morajo agencije vsako leto 
obnavljati. Prednost agencije je tudi strokovno 
svetovanje, pridobitev vseh potrebnih informa
cij, cena in celostna storitev. Če stranka rezer
vira apartma direktno po internetu na podlagi 
slike, ki je lahko tudi zavajajoča, dejansko ne 
more na licu mesta urediti nič. Glede na to, da 
agencije zakupijo kapacitete večji količini za

daljši čas, zagotavlja tudi cenovno ugodnejše 
aranžmaje. To je posebno pomembno pri dalj
ših in zahtevnejših aranžmajih, ki so sestavljeni 
iz mnogo storitev (letala, prevozi, izleti, različni 
hoteli, ogledi...). Če se tukaj kaj zalomi in si re
zerviral in plačal vse direktno, se vse poruši kot 
domine. Če je organizator agencija, se zadeve 
rešujejo drugače. Turizem smo ljudje in čeprav 
je iz leta v leto manj zapletov, se le ti zgodijo. In 
nenazaednje je tukaj naše strokovno znanje in 
bogate izkušnje. Vemo kaj pričakujejo družine, 
kaj gurmani, kaj ljubitelji kulture in umetnosti, 
kaj pustolovci, kaj strokovne skupine, kje je 
primerno za majhne otroke, kje se najstnikom 
»dogaja«...

• Na kaj naj bodo gostje pri rezervacijah 
pozorni? Pomembno je, da storitev rezervirajo 
pri zaupanja vrednem partnerju. Da rezervi
rano izpolni njihova pričakovanja je potrebno 
čim več in čim kvalitetnejših informacij. Prav 
tako je potrebno biti pozoren na to, kaj plačana 
cena vključuje, zavarovanje rizika odpovedi in 
zdravstveno zavarovanje. Rezervacije in plači
la po internetu so zdaj že razmeroma varna in 
tudi nam raste obiskanost in število rezervacij 
preko naše spletne strani www.pocitnice.info, 
ampak opažamo, da se ljudje vseeno raje ogla
sijo pri nas, kjer dobijo nasvete, se pogovorimo 
in izberemo najboljšo varianto za vsakogar.

Vsako doživetje je lahko lepo, polno in nepo
zabno, pa naj bo to kratek izlet v bližnji kraj ali 
pa pot na drugo stran sveta. LGS) •
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Nagradna
igra

3x&r£A*
bike

Izpolnibagradni letak v Optiki Glasmaher ali obrazec na 
Facebook strani fb/glasmaher in osvoji eno izmed treh 
koles Ray-Ban. Nagradna igra traja od 1. marca do 1. 

junija 2013. Več informacij ter pravila nagradne igre si 
lahko ogledate na spletni strani www.glasmaher.com ali 

na obisku v Optiki Glasmaher.

©
Optika z
OKLJSOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19
sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 

Brežice

070 660 650 
70 660 66
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Kaj pa vam 
pravijo številke?

Lili SoRuM
Priznana slovenska numerologinja 

lili.sorum@gmail.com • 070 822 084

Z nami je znova priznana slovenska 
numerologinja Lili SoRuM. Numerologija 
je veda o številkah. Letnica ali datum je 
pravzaprav zapis številk in - podobno kot 
lega planetov - nudi razlago oz. vpogled 
v določeno obdobje. Ne napoveduje do
godkov, ampak razlaga pomen dogajanja. 
Temelji na izračunih in ponuja kvaliteten 
vpogled vase. Veliko več je kot nek hokus 
pokus horoskop. Zato smo se odločili 
naše zveste bralce razvajati. Za vsako 
številko bomo izbrali enega srečneža, ka
teremu bo Lili SoRuM pripravila krajšo 
osebno numerološko analizo.

Maj je peti mesec v letu, ki nosi vplive šte
vila 6 (2 + 0+1+3 = 6). Poglejmo, kaj nas čaka 
v maju.

Maj je čas preseganja omejitev in posta
vljanja mej. Negativnost naj ostane zunaj, 
pozitiven pristop naj se razbohoti. Nasmeh 
na usta in sonček v srček. Vas spominjam na 
Kekčevo pesem? Optimizem je zelo pomem
ben. V maju imamo možnost premakniti 
meje svojega zavedanja, povečati razsežnost 
našega doživljanja in tudi premakniti cilje 
višje. In jih postaviti na boljši način.

Prebudila se bo naša senzuanost. Čutnost. 
Dovolite si doživeti, izkusiti... prisluhnite 
svojemu telesu, zasluži si našo pozornost. 
Dobro ravnajmo z njim. Prične se s prehrano, 
spanjem, gibanjem in razvajanjem, kar seve
da ni le sex, je tudi masaža & podobno. Kdaj 
ste se zadnjič razvajali? In se počutili nebe
ško dobro v svojem telesu?

Želite krajšo numerološko analizo tudi 
vi? Pošljite svoje podatke v naše uredni
štvo ali na mail info@cajtng.com. Po
trebujemo vaše ime in priimek (kot je 
navedeno na rojstnem listu, torej ženske 
tudi dekliški) in rojstni datum. Ne poza
bite dodati šifre, ki si jo boste zapomnili. 
Vašega imena in priimka ob odgovoru NE 
BOMO objavljali. V vsaki številko bomo 
razveselili le enega bralca!

Odpotujmo. Ne na samotni otok ali Havva- 
je... odpotujmo preko svojih mej. Potrebuje
mo le odprt UM. To je naša vozovnica. In zra
ven še pozitivno naravnana domišljija. Zaprt 
um in negativno usmerjena domišljija nosita 
polom. Ne potrebujemo preroških sposob
nosti, da bi pravilno napovedali, da željenega 
niti ne bomo poskusili doseči.

Nekoliko lažje se odpremo in komunici
ramo. Maj je čas marketinga in sodelovanja. 
Dober glas seže v deveto glas, izvirna rekla
ma pa še dlje. Investirajte v dober glas, ki se 
širi naokoli o vas. Delajte na sebi in svojem 
ugledu.

Uživajte v vsaki malenkosti Življenja. Vsak 
detajl dodaja celovitosti doživetja. In seveda, 
Vam kot celoti.

Včasih je bilo nemogoče priti z enega kon
ca gorovja na drugega. Danes z lahkoto leti
mo z enega kontinenta na drugega. Nekoč 
nepojmljivo, danes vsakdanje. Tudi Vesolje 
ni več nedostopno. Zakaj torej, bi bilo, kar je 
za vas težko, nemogoče?? Je samo težko iz
vedljivo.

v

Združena spominska 
slovesnost Mirnske in 
Temeniške doline
Občinska organizacija Šentrupert in Orga
nizacija ZB za vrednote NOB Trebnje sta 
v sobota, 4. maja 2013, v Osnovni šoli dr. 
Pavla Lunačka Šentrupert, pripravili Med
občinsko spominsko slovesnost, v kateri so 
združili počastitev dneva upora zoper oku
patorja - dneva OF, spomin na 70. obletnice 
napada Cankarjeve brigade in 13. prole
tarske hrvaške brigade na belogardistično 
postojanko v Šentrupertu, 30. obletnice 
poimenovanja osnovne šole Šentrupert po 
dr. Pavlu Lunačku in 69. obletnice osvobodi
tve Trebnjega.

V kulturnem programu so pred polno dvora
no sodelovali Ženski pevski zbor Šentrupert, 
Pihalni orkester sv. Ruperta Šentruper
ta, Pevski zbor vinogradnikov Šentrupert, 
dramski krožek OŠ dr. Pavla Lunačka Šen
trupert ter borec ter kulturnik Cankarjeve 
brigade, dramski in filmski igralec Aleksander 
Valič. Program sta povezovala Katja Kramer in 
Miro Brezovar.

Slavnostni govornik je bil Tit Turnšek, član 
vodstva Zveze združenj borcev za vrednote NOB 
Slovenije, ki je v govoru spomnil na nekatera 
zgodovinska dejstva, ter na to, da jih nekdanji 
sodelavci z okupatorjem ter njihovi nasledniki 
želijo prikrojiti po svojih dnevno političnih 
potrebah. Posebej je poudaril vse mejnike od 
leta 1941, ko se je slovenski narod znal upreti 
in reči NE.

0 trenutnih razmerah pa je rekel: »Kje smo 
danes? Kakšna je ta naša Slovenija danes? Kaj 
se je dogajalo zadnjih 20 let? Bleščeča 'zgodba 
o uspehu' se je spremenila v zgodbo o največjem 
ropu v celotni slovenski zgodovini. Propadla so 
nekoč dobra podjetja. Uničene so cele panoge. 
Uničena je lesna industrija, izvažamo samo še 
hlode in uvažamo drago pohištvo, kar iz sosednje 
Avstrije. Najboljših gozdov se je polastil Vatikan. 
Tudi vsa večja gradbena podjetja so uničena in 
gradbena dela poberejo Avstrijci. Ni in ne more 
nam biti vseeno, da živi že več kot 300.000 lju
di pod pragom revščine. Ni in ne more nam biti 
vseeno, da je danes uradno brezposelnih že več 
kot 125.000 ljudi, kar je več kot kdaj koli v za
dnjih 68- letih. Tistih, ki so dejansko brez dela 
je še mnogo več. Ni in ne more nam biti vseeno, 
da več kot 70% šolanih mladih ljudi nima stalne 
zaposlitve, za njih se ne plačuje niti zdravstveno,

niti pokojninsko zavarovanje. Delodajalci jih lah
ko postavijo na cesto, kadar koli se jim zdi. Ni in 
ne more nam biti vseeno, da za mnoge delavce 
podjetja ne plačujejo socialnih dajatev. Kot pravi 
Vesna Godina - ugrabili in ukradli so nam drža
vo, to ni več tista država, ki smo jo hoteli in dobili 
leta 91. Slovenija ne služi več svojim državljanom, 
služi le še interesom vladajočih elit v prvi vrsti pa 
požrešnemu, podivjanemu finančnemu kapitalu. 
Milijarde so poniknile na Cipru, Kajmanskih oto
kih ali na kaj vem kakšnih krokodiljih otokih. Več 
kot milijarda in sto milijonov je izpuhtelo samo iz 
mariborske nadškofije. Danes nam tujci ponovno 
ukazujejo, kaj moramo storiti, kako moramo rev
nim pobrati še več, kako moramo 'šparati' tu in 
tam, kaj moramo prodati, kako moramo urediti 
banke in kaj moramo zapisati v ustavo. Odirajo 
nas z oderuškimi obrestmi. Če ne bomo ubogljivi, 
bodo iz Bruslja prišli nekakšni žandarji, grozijo 
nam s sankcijami. Naši politiki se lakajsko prikla
njajo in obljubljajo pokorščino. Pot iz moralne, 
politične in gospodarske krize ne bo lahka. Po
trebna bosta vztrajnost, neizmeren pogum in srč
nost. Tisti pogum, ki smo ga premogli leta 1941, 
48 in 91. Raznim Merklcam, Barozom in njim 
podobnim, pa ponovno reči - ne! Oblast je treba 
vrnit' ljudstvu, tako kot je zapisano v ustavi«.

Ob rob naj zapišemo, da je bil za svoj nastop 
z burnim aplavzom nagrajen Aleksander Valič.

Tudi druge sodelujoče je občinstvo sprejelo izje
mno toplo ter jih tako nagradilo in jim sporočilo, 
da je bil program res za oči in srce. Pokrovi
telj izjemno razpoloženjske, uglajene in nasploh 
prijetne spominske prireditve, je bil župan Obči
ne Šentrupert Rupert Gole, ki so ga govorci kar 
nekajkrat omenili in se mu za sodelovanje tudi 
posebej zahvalili. Zbrane so poleg pokrovitelja 
slovesnosti, nagovorili še predsednik občinske 
organizacije ZB za vrednote NOB Šentrupert 
Ivan Kramer, predsednik ZB za vrednote NOB 
Trebnje Boštjan Sladič in nekdanji ravnatelj OŠ 
Šentrupert Jože Zupan. Ukane^raznik) •

Predstavite se v mjbo)j branem 
trebanjskem tiskanem medija tudi vil

051 618 616, info@cajtng.com
A iv J V. v ./ _ V / V * v .j . Cajtng • Z vJkžc 15 let ».Še veliko več novic (in arhiv) nadete na wvwv.cajtng.com!



VULKANIZERSTVO BOŠTJAN VOVK s.p. 
Tel.: 07/3461-441,440,031/204-333
TRGOVINA - HITRO SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA

Spletna stran: www.vulkanizerstvo.si - e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

AKCIJA MESECA!
polnjenje in pregled klimatskih naprav

E3 AVTOPRALNICA

AVTOOPTIKA

PREDELAVA VOZIL NA PLIN

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator Centra), TREBNJE
Del. čas: 8-12,13-17, sob. 8-12; AVTOPRALNICA: 8-18, sob. 8-15, ned. 8-12 (ob nedeljah v primeru dežja ZAPRTO)

Zavarovalniško zastopanje

T1LIA
Zavanneliiir* Hlia, il.il. LEON ROJC s.p.

NOVO TsSOVO
“KASKO TOTALKA. ■

Za nizko premijo ob totalki ali kraji vozila
izplačana dejanska vrednost avta

* primerno za vozila nad 5 let starosti 
* prenos bonusa iz obveznega zavarovanja 

velja tudi za vozila z obveznim zavarovanjem pri ostalih zavarovalnicah

leonrojc@gmail.com ali 041 744 026
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DEMIDA
ARHITEKTURA

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

□ idejne zasnove,
D projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja, 
0 projekti za izvedbo,
8 projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
D občinski podrobni prostorski 

načrti,
Q strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

tW\\\\\\\\V\Y\\\\\\\\\\
VARES
Varnost in zdravje pri delu Varstvo pred požarom

• Usposabljanje za varno delo, za 
upravljavca viličarja, dvigala, TGM

• Izjava o varnosti z oceno tveganja
• Pregled in preizkus delovne opreme
• Navodila za varno delo
• Meritve delovnega okolja
• Meritve elektrolnštalacij, strelovoda

• Usposabljanje za varstvo pred požarom
• Usposabljanje za začetno gašenje in 

izvajanje evakuacije
• Požarni red, požarni in evakuacijski načrt
• Ocena požarne ogroženosti
• Prodaja in pregled gasilnikov ter hidrantov
• Pooblaščena oseba za izvajanje ukrepov 
varstva pred požarom

Izdelava varnostnih načrtov Koordinacija VZD na gradbišču

i\\\\\\\Y\X\V\Y\V\\W\\N
Erik Smcrkc s.p., Obrtniška ulica 39,8210 Trebnje

041259 638 info@vares.si www.vares.si

• TESARSTVO
• KROVSTVO

Boštjan Golob s.p., MIRNA 
Kontakt: 041933 356

• KLEPARSTVO
• MONTAŽA
• AVTO NADSTREŠKI
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V Šentrupertu za težko pričakovano 
ureditev trga še vedno čakajo soglasja
Sredi januarja 2011 smo na Cajtng.com pisali o eni od možnosti 
za ureditev glavnega trga v Šentrupertu. Z odstranitvijo stavbe 
sredi glavnega trga bi se namreč le-ta bistveno povečal, kar bi 
središču mesta nedvomno prineslo veliko.

»Občina Šentrupert, ki je lastnica stavbe, želi urediti trg in tako pri
dobiti javni prostor, ki bo na novo definiral podobo trškega jedra Šen
truperta in ponudil prostor za kulturne prireditve (koncerti v sklopu 
prireditve Poletje v Šentrupertu, Veseli december, prireditve domačih
društev in koncertih gostujočih skupin, glasbenikov ...j. Po sprejemu 
idejne rešitve in po uskladitvi z Zavodom za varstvo kulturne dediščine 
o možnosti rušitve, kar bi bila podlaga za PGD (projekt za pridobitev 
gradbenega dovoljenja)
in PZI (projekt za izved
bo), bi se urejanje lahko 
začelo tudi na terenu, s 
čimer bi veliko pridobila 
tudi mogočna gotska le
potica, cerkev sv. Ruper
ta, za katero je današnji 
trg premajhen«, sta ta
krat povedala dr. Iztok 
Kovačič in župan Ru
pert Gole, Petra Krnc, 
ki je zadolžena za stike
z javnostjo, pa je dodala: »Trenutno je v izdelavi konzervatorski načrt, 
sledila bo priprava idejnega projekta, izbor končne različice pa bo nare
jen skupaj z Zavodom za varstvo kulturne dediščine. Trg v Šentrupertu 
namreč spada v območje pomembnejše kulturne dediščine. Na občini 
si želijo, da bi do konca tega mandata pripravili projekt za pridobitev 
gradbenega dovoljenja«.

Ker je trg po dveh letih in pol še vedno nedotaknjen, smo pov
prašali - če je prišlo do kakšnih zapletov oz. kdaj bo trg v Šentrupertu 
končno tak, kot si ga želijo številni občani, pa - nenazadnje - tudi ob
časni obiskovalci.

»V Šentrupertu si še vedno želimo urediti trg, ki bo prvenstveno name
njen pešcem, hkrati pa bo dostopen tudi funkcionalno oviranim osebam. 
Kot številne občine po državi, tudi mi težko pričakujemo potrebna so

glasja, da bi naš občinski svet vendarle sprejel nov občinski prostor
ski načrt, ki med drugim predvideva ureditev trga. Eno izmed najbolj 
pričakovanih je tudi mnenje Zavoda za varstvo kulturne dediščine, 
ki je za območje celotnega vaškega jedra predlagal občinski podrobni 
prostorski načrt (OPPN). To pomeni, da bodo tu veljale posebne določ
be, načeloma pa se predvideva, da bi bilo stavbo možno odstraniti, ob 
tem pa bi do dokončne ureditve jedra prišli tudi s pomočjo variantnih 
rešitev, pri katerih bomo smiselno upoštevali določbe za javne nateča
je, v pripravo izhodišč za natečaj in v izbor variantnih rešitev pa bomo 
vključili tudi konzervatorja za področje kulturne dediščine. Skratka: 
postopki za ureditev vaškega jedra so zastali zgolj toliko, kolikor se 
je podaljšal čas sprejetja novega OPN, za kar si na občini močno 
prizadevamo, a na odzivnost posameznih soglasjedajalcev pač ne 
moremo vplivati. Upamo, da bi OPN vendarle lahko sprejeli še v prvi 
polovici leta«, je za Cajtng povedal višji svetovalec za okolje in prostor 
na Občini Šentrupert dr. Iztok Kovačič.

Za pomoč pri pridobivanju informacij se zahvaljujemo Petri Krnc.
m
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Na 7. blagoslovu starodob
nih vozil na Mirni skoraj 130 
jeklenih konjičkov
Čeprav so organizatorji - Občina Mirna, 
Društvo Partizan Mirna, Klub ljubiteljev 
starih vozil Mirenske doline Hrast Tržišče 
in VW klub Dolenjske in Bele krajine - za
radi počitnic in prazničnih dni pričakovali 
manj starodobnih vozil kot minula leta, se 
jih je na Mirni zbralo več kot sto.

stari vojaški motorji, prišla je tudi kolona 
vojaških terencev, nekaj VW kombijev in celo 
avtodom (VW VVestfalia, 1979), med avtomobi
li pa so bili med drugim še alfa romeo (1965), 
mercedes benz 180E (1969), terenec campa- 
gnola (1976), citroen spaček (1987), razvpita 
katrca (1979), opel record (1967), lamborghi- 
ni (1958), mini morris (1971), mini innocenti 
(1970), zstava 750 ali fičo (1970), zastava 128 
(1988), yugo 45 (1984), trabant (1989).

Posebnost na včerajšnjem srečanju pa je bil 
Renault 10 (1967), eden od treh tovrstnih av

tomobilov v Sloveniji. Tri leta ga je 
restavriral Janez Potokar, ki skupaj 
z Dušanom Skerbišem in ostalimi 
ljubitelji starodobnih vozil z Mir
ne in okolice vsa leta tudi organizira 
srečanje

Ljubitelji starodobnih vozil so svoje jeklene 
konjičke pripeljali na ogled in blagoslov z vseh 
koncev Slovenije. In če je zgodnje nedeljsko 
jutro kazalo na nekaj dežja, je dopoldanski del 
druženja pri gostilni Bukovec minil obsijan s 
soncem in nasmehi. Skoraj 130 jeklenih ko
njičkov - na dveh, treh ali štirih kolesih - so 
si ogledali številni Mirnčani, z njimi pa se je 
skupaj peljalo 300 ljudi.

In kaj zanimivega je bilo na ogled? Največ je 
bilo VW hroščev, najstarejši je bil letnik 1965, 
z njim pa se je na Mirno pripeljal Miran Zupan
čič. Sicer pa je bil najstarejši avtomobil Ford A, 
letnik 1926, ki ga ponosno vozi Matija Štepec, 
z njegovim mlajšim bratom letnik 1930 pa se 
je letos pripeljal Toni Janežič, predsednik dru
štva Hrast iz Tržišča. Med traktorji - tudi letos 
so jih na ogled pripeljali člani Etno društva 
Draga - je bil najstarejši bautz, letnik 1958.

Obiskovalci so občudovali še številne mo
torje, med katerimi niso manjkali tomosi in

Po nagovorih (poleg župana Duša
na Skerbiša sta zbrane pozdravila še 
predsednika društva Hrast Tržišče in 
VW kluba Dolenjske in Bele krajine, 
Toni Janežič in Sandi Matkovič) je 
mirnski župnik Robert Hladnik bla
goslovil zbrane ljubitelje starodob
nih vozil, predvsem pa njihove jekle
ne konjičke, da bi jim dobro služili in 
jih vselej varno pripeljali domov.

Janez Potokar in Dušan Skerbiš, dva izmed organizator
jev srečanja in blagoslova starodobnih vozil na Mirni.

Panoramska vožnja se je začela ob 12. uri, 
postanke pa je imela kolona starodobnih vozil 
v Dragi pri Šentrupertu, v Mokronogu, Tržišču, 
Krmelju, Šentjanžu in Sevnici, zaključek s po
gostitvijo pa je bil pod toplarjem gostilne Ja
vornik na Rakovniku pri Šentrupertu. t£K) •

Mirnski rekreativni nogo
metaši tretji, košarkarji 
zmagovalce 3. lige
Ekipi Društva za šport, kulturo in turizem 
Partizan Mirna za košarko in nogomet 
sta se prvič udeležili zimske rekreativne 
lige. Nogometaše je v mokronoški športni 
dvorani vodil Jure Poljanec, košarkarje 
pa v novomeški športni dvorani Marof 
Klemen Kramar.

V Mokronogu je bila, o čemer smo pisali v 
prejšnji številki, organizirana zimska rekre
ativna liga pod imenom OLMN Mokronog- 
Trebelno, ekipa DŠKT Partizan Mirna pa je
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Foto; irhlv D5KT Partizan1

v debitantski sezoni osvojila pokal za končno 
3. mesto!

V novomeški košarkarski ligi sodeluje toli
ko ekip, da so le-te razdeljene v tri lige. Kot

debitantje so Mirnčani začeli v najnižji ligi in 
jo tudi osvojili ter se s tem uvrstili v 2. ligo. Pa 
do končne zmage le ni bilo tako lahko priti, 
odločilna je bila namreč prav zadnja tekma... 
»Vedno se bomo radi spomnili zadnje tekme, po 
kateri smo osvojili ligo. Nasprotniki, ekipa KK 
Mačkovec, so povedli že za 17 točk, potem pa 
se je naš stroj ogrel in začel mleti razliko in jo 
na koncu zmlel do zmage s 40:37«, je povedal 
Igor Kašič, ki je še dodal, da so tudi v tretji 
ligi nekatere ekipe že zelo močne. fPK. r.st •
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Nagradna

igra

3X&r£ bike
Izpolni nagradni letak v Optiki Glasmaher ali obrazec na 
Facebook strani fb/glasmaher in osvoji eno izmed treh 
koles Ray-Ban. Nagradna igra traja od 1. marca do 1. 

junija 2013. Več informacij ter pravila nagradne igre si 
lahko ogledate na spletni strani www.glasmaher.com ali 

na obisku v Optiki Glasmaher,

Optika z
OKLJSOM.

Okulistični pregledi
na zdravstveno kartico

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1
8000 Novo mesto 8250 Brežice
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Župan Kastelic na sodišču, 
ker se je vozil z ladjico na 
občinske stroške
POVZETO PO: BOJAN RAJŠEK, DELO

Alojzij Kastelic je obtožen zlorabe polo
žaja in dveh kaznivih dejanj ponaredi
tve uradnih listin.

Na novomeškem okrožnem sodišču je 22. 
aprila 2013 potekal predobravnavni narok 
zoper trebanjskega župana Alojzija Kaste
lica. Prvi mož trebanjske občine je obtožen 
zlorabe uradnega položaja in dveh kaznivih 
dejanj ponareditve uradnih listin.

Župan Kastelic se je izrekel, da ni kriv 
očitanih mu kaznivih dejanj, ki naj bi jih 
storil davnega leta 2007. Na vprašanje Dela, 
kaj obtožnica breme
ni Kastelica, je njegov 
pravni zastopnik Franc 
Rojko odgovoril, da je 
bila občinska uprava 
skupaj z županom pred 
šestimi leti na obisku 
pri njihovih kolegih na 
Mestni občini Koper, 
kjer so si izmenjali dobre izkušnje pri vo
denju občinskih uprav.

Šlo je torej za strokovno ekskurzijo, 
na kateri so se nato malce popeljali s tu
ristično ladjico, kar je tudi bilo v sklopu te 
strokovne ekskurzije. Obtožnica Kastelica 
bremeni, da je iz reprezentance župana 
plačal prevoz občinski upravi in sebi z 
ladjico po morju v znesku 461,15 evra.

Tožilstvo za Kastelica zahteva zaporno 
kazen 15 mesecev, pogojno na dve leti, 
ter da finančna sredstva v dveh mesecih po 
izreku kazni vrne v občinsko blagajno.

Obramba je zahtevala, tožilec pa sogla
šal, da se na glavni obravnavi zasliši še 
nekdanje štiri občinske uslužbenke: Mojco 
Pekolj, Silvo Štamcar, Marjano Martinčič 
in Marijo Zaletel. Obramba je tudi predla
gala, da se pridobi pisno pojasnilo o obto- 
ženčevem zdravstvenem stanju v času 
dogodka ter da se takrat javnost izključi iz 
sodne dvorane, ker gre za varnost osebnih 
podatkov

Glavna obravnava bi sicer morala pote
kati že prihodnji mesec, vendar je župan 
Kastelic zaprosil za preložitev, tako da se 
bo odvijala 12. junija, saj bo župan cel maj 
nedosegljiv.

Peš se bo namreč od
pravil po znameniti 800 
kilometrov dolgi ro
marski poti El Camino 
de Santiago di Compo- 
stela, kar je nov prijem 
župana Kastelica pri 
promociji Trebnjega, 

saj bo španskim občinam hkrati predsta
vljal dosežke domačih podjetij in tako po
skrbel še za razvoj mednarodnih povezav

Kastelic je pred časom v lokalnem ča
sopisu napovedal, da bo to občino stalo le 
»nekaj sto evrov« - in morda spet novo 
kazensko ovadbo.

Si res tega želimo še naprej???
»Ker nas sama družba, šolstvo, država, mediji, star

ši ... ukalupljajo in nas želijo vse čim bolj postrojene, 
enake. Ker nas je tako lažje nadzirati (v pozitivnem in 
negativnem smislu). Delno je to dobro. Super je za dr
žavo, Cerkev, večje ustanove. Slabo je v tem smislu, da 
z leti s takim načinom življenja izgubljamo kreativ
nost, vse težje najdemo ideje. In to nas zagotovo ovira 
v življenju. Nevede se hitreje počutimo nemočne, obu
pane, brez izhoda...«, na vprašanje - zakaj je sistem 
tak, kakršen je, odgovarja Petra Škarja, avtorica 
knjige Česar nas niso naučili v šolah)

Začnite že enkrat rezati pri vrhu
Če bi (po podatkih za februar) vsem, ki v tej dr

žavi iz državne blagajne zaslužijo nad 5.000 evrov 
mesečno (teh je 110), znižali plačo za 1.000 evrov 
... in vsem, ki zaslužijo med 4.000 in 5.000 za 500 
evrov (teh je 640), bi prihranili preko 5 milijonov 
evrov na letni ravni... In glede na to, da so nekateri 
primorani preživeti s tisočakom in manj, bi se mili
jonov nabralo še, če bi linearno zniževali do tistih, ki 
prejmejo denimo do 2.000 evrov mesečno... Pošte
no? fVir: Fncehnnk RnUinn Polutnik)

Premislite, predno kaj rečete!
Nekega dne je srečal veliki filozof znanca, ki mu je 

rekel: »Ali veš, kaj sem pravkar slišal o tvojem prija
telju?« »Samo trenutek«, ga je ustavil Sokrat. »Pre
den mi karkoli poveš, bi rad, da narediš kratek test. 
Imenuje se 'preizkus trojnega filtra1«.

»Preizkus trojnega filtra?« »Tako je«, je nadaljeval 
Sokrat. »Preden mi poveš o mojem prijatelju, bi bilo 
mogoče dobro, da bi si vzel čas in presodil o tem, 
kar mi hočeš povedati. Zato se tudi imenuje 'preiz
kus trojnega filtra’ Prvi filter je 'filter resnice’ Ali si 
povsem prepričan, da je tisto, kar mi hočeš poveda
ti, resnično?« »Ne«, reče mož, »v bistvu sem pravkar 
slišal in...«

»V redu«, je rekel Sokrat. »Torej ne veš zagotovo 
ali je res ali ne. Poskusiva z drugim filtrom, 'filtrom 
dobrega’ Ali bi mi rad povedal kaj dobrega o mojem 
prijatelju?« »Ne, nasprotno...«

»A tako«, je nadaljeval Sokrat, »hočeš povedati 
nekaj slabega o njem, ne veš pa, ali je to res. No, še 
vedno lahko narediš preizkus, kajti na voljo imaš še 
en filter, 'filter uporabnosti' Ali mi bo koristilo, kar 
bi mi rad povedal o prijatelju?« »V bistvu ne...«

»Torej«, je zaključil Sokrat. »Če bi mi rad povedal 
nekaj, kar ni ne resnično, ne dobro, niti koristno, za
kaj bi mi sploh kaj govoril?«
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Župan Alojzij Kastelic bo cel maj 
nedosegljiv, zato je zaprosil za 
preložitev glavne obravnave. 
Glavna obravnava bo tako 12. 

junija, torej le dan po tem, ko mu 
poteče enoletna pogojna kazen.

ŠALA MESECA...
Mujo in Fata sta bila na morju, ko Mujo sredi 

plaže pridrema. Sanja Pamelo Anderson, kako 
leži z njim na plaži. »Bi mi dala?«, jo vpraša

Mujo. »Bi, ampak samo pod pogojem, da poješ 
drek«, mu reče Pamela.

Mujo se strinja in ga poje. Pamela se, kot je 
obljubila, sleče in uleže. Mujo se ravno spravi,

da bi začel, ko ga zbudi Fata.

Mujo se zdrzne, ko pride k sebi, pa ji useka 
klofuto in zakriči: »Kaj me sedaj budiš, ta
krat bi me, ko sem drek jedel!!!«
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Avto Slak
Obrtniška ulica 51, TREBNJE; 07/3 481 481; www.avtoslak.si

Polo res ugodno! 
Polo res ugodno! 
Polo res ugodno!
Vemo, da se ponavljamo, ampak Polo je zdaj lahko 
vaš po res ugodni ceni. Izbirate lahko med tremi 
bogato opremljenimi akcijskimi modeli Polo Trend, 
Polo Comfort in Polo Šport. Preverite v našem salonu!

Polo Trend

10.262C
prihranek do 1,350€

FOOAUUNO JAMSTVO ZA S. m 4. UTO —

Njegova trendi oprema
vključuje: ESP, klimatsko 

napravo, radio s CD/MP3 
predvajalnikom, 4 zračne 
blazine, električni pomik 

sprednjih stekel, daljinsko 
centralno zaklepanje, 

električno nastavljiva in 
ogrevana ogledala ter 

barvni paket.

Poleg opreme izvedbe 
Comfortline, njegova 
komfortna oprema vsebuje 
tudi: Klimatsko napravo 
Climatronic, radio RCD 310, 
sredinski naslon za roke
spredaj, večfunkcijski 
prikazovalnik, sistem za 
posredni nadzor tlaka v 
pnevmatikah, usnjen volan, 
usnjeno prestavno ročico in 
ročico ročne zavore.

Polo Comfort
11.844€

prihranek do 1,550€

JAMSTVO
---- roeAUlANO JAMSTVO ZA S. W «. UTO ----

Emisije C02: 99-124 g/km. Kombinirana poraba goriva: 3,8-5,5 l/100km.

Skoda

SEAT Gospodarska
vozila

vi
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(nadaljevanje s strani 06, Pravni nasveti, Maja Gliha)...

(praktično ne obstajajo več), boste na podlagi 
pravnomočnega sklepa o dedovanju postali 
lastnik zemljišča (torej zemljišča s točno do
ločeno parcelno številko). Skladno s pravili 
stvarnega prava je lastnik zemljišča hkrati tudi 
lastnik vsega, kar stoji na tem zemljišču oziro
ma vsega, kar je trajno spojeno z zemljiščem. 
Tako boste postali tudi lastnik hiše, ki stoji na 
zemljišču (ne glede na to, da je hiša zgrajena 
brez dovoljenja in ne glede na to, da hiša ni 
vpisana v nobeno uradno evidenco). V vsakem 
primeru boste torej dedovali tako zemljišče kot 
tudi hišo, ki stoji na zemljišču.

Ker tisti, ki deduje premoženje zapustnika, 
deduje tudi dolgove zapustnika, pa boste, v 
primeru, da je vaš zunajzakonski partner zapu
stil kakšne dolgove, prevzeli tudi bremen teh 
dolgov. Če je npr. vaš zunajzakonski partner za 
časa življenja prejel kakšno odločbo gradbene 
inšpekcije, s katero mu je bila v plačilo nalože
na kakšna denarna globa ali druga obveznost 
zaradi nelegalne gradnje, boste vse te obvezno
sti morali sedaj poravnati vi (saj ste podedovali 
njegovo premoženje). Če teh dolgov ni, potem 
obveznosti nimate.

Opozarjam pa, da boste v trenutku, ko boste 
postali lastnica zemljišča z nelegalno gradnjo, 
vi tista, ki boste odgovorna za postavitev hiše 
brez ustreznih dovoljenj. Zaradi navedenega 
predlagam, da takoj, ko bo nedvoumno jasno, 
kdo je lastnik navedene nepremičnine (ko bo 
torej sklep o dedovanju pravnomočen), spro
žite ustrezne postopke za legalizacijo črne gra
dnje. V nasprotnem primeru lahko pričakujete 
obisk gradbenega inšpektorja in v najslabšem 
primeru rušitev hiše. •

(nadaljevanje s strani 08, Ker imamo Trebnje radi, Špela Smuk)...

za vso državo. Spoznali bi konkretne ekonom
ske in druge ukrepe, ki bi spodbudili domače 
gospodarstvo k proizvodnji zelenih tehnologij 
in produktov. Prav tako pa, da bi začeli odgo
vorno in načrtno uresničevati sprejeti Akcijski 
načrt za povečanje konkurenčnosti gozdno-le- 
sne verige v Sloveniji.

Če bi bili aktivno vključeni v Sončno zadrugo, 
neprofitno energetsko zadrugo, katere sousta
noviteljica je Skupnost občin Slovenije, v katero 
se lahko včlanijo tudi občine, bi nam le ta ponu
jala številne ugodnosti in prihranke z izvedbo 
različnih projektov; pomoč pri prehodu na ob
novljive vire energije in pri zniževanju stroškov 
za energijo, pomoč v smeri trajnostnega ener
getskega razvoja občin z usmeritvijo na traj
nostni energetski akcijski načrt občine (SEAP), 
usmeritev k energetski samooskrbi lokalnih 
skupnosti imeli bi lažji dostop do človeških in 
finančnih resursov ter ustreznega znanja.

Če bi se odzvali vabilu Skupnosti občin Slo
venije na srečanje »Evropski Sončni dnevi«, bi

MALI OGLAS
• PRODAM vo
dni sesalec Ho
over Steama- 
way, star cca 4 
leta, rabljen pol 
leta, delujoč, 
brezhiben, cena 
novega 390€, 
prodam za 
120€; 040 122 
004, Trebnje
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bili deležni predstavitve dobrih praks na po
dročju OVE in URE, projektov DOLB, fotovol- 
taike, koriščenja nepovratnih sredstev, ener
getskih trajnostnih načrtov, inteligentne javne 
razsvetljave...

Če bi se vključili v program »Krepitev zmo
gljivosti lokalnih uprav za pospeševanje lokal
nih podnebno-energetskih ukrepov - od načr
tovanja do ukrepov in monitoringa« Covenant 
capaCITV, bi nam le ta nudil celovit evropski 
program za krepitev zmogljivosti za lokalne 
skupnosti, za podporo v vseh fazah izvedbe 
trajnostnega energetskega akcijskega načrta 
(SEAP) - od motivacije, načrtovanja, izvajanja, 
monitoringa do evalvacije. S tem usposabljajo 
in podpirajo občine za podpis Konvencije žu
panov - povezujejo občine in regije ter njihove 
podpornike.

Če bi imeli dobre projekte in sledili, kljub kri
zi mnogim državnim in evropskim razpisom, bi 
lahko pridobili marsikatera nepovratna sred
stva. Trenutno so na voljo nepovratne finančne 
spodbude za izvedbo energetskih pregledov, 
programov za informiranje in ozaveščanje, za 
vradnjo energetsko učinkovitih sistemov raz
svetljave, večjo energetsko učinkovitost PUREE 
2013, kreditiranje okoljskih naložb...

Če bi se udeležili strokovnega posveta v sklo
pu projekta »Shining a light on money in po- 
litics« katerega namen je spodbujanje visokih 
etičnih standardov in odgovornosti v politiki 
skozi obravnavanje tveganj korupcije, bi mor
da manj polnili strani kronike, kot to počnemo 
sedaj.

Če bi sledili in se aktivno vključevali v razne, 
številne evropske projekte, se bi naša občina 
lahko zagotovila tudi pozitivno prepoznavnost. 
Priložnosti je veliko.

Če bi se udeleževali konstruktivnih in kori
stnih srečanj in sodelovali z drugimi občinami 
in njihovimi župani, nam to ne bi škodilo...

Če že nismo inovativni, pa vsaj posnemaj
mo druge (varstvo otrok na podeželju, urbane 
brazde, urbani vrtovi, potencial lesa, neizkori
ščenih surovin, biotske učne poti, destinacije 
odličnosti, doživljajski turizem, otrokom, mla
dini, starostnikom, invalidom...prijazna lokal
na skupnost...).

Če župan ne bi objavil razpisa za izvajanje 
dnevnih prevozov v osnovne šole tako, da je z 
razpisnimi pogoji že vnaprej izločil vse domače 
prevoznike, bi bilo modro, racionalno in pošte
no. Letna vrednost naročila je okoli 700.000 €, 
ker je župan je objavil javni poziv za izvajanje 
prevozov do leta 2018 (!!!), to pomeni, da stori
tve za trebanjski davkoplačevalski denar, okoli 
3,5 mio EUR izvajalo »netrebanjsko« podjetje, 
saj razpisni pogoji vnaprej izločujejo vse doma
če prevoznike. Da bi v primeru izbora doma
čega podjetja to zagotavljalo delovna mesta in 
priliv od davka domačega podjetja v občinski 
proračun in kaj to pomeni v današnjih časih 
verjetno ni potrebno poudarjati.

Če bi v občinski upravi zaposlovali domače 
strokovnjake, bi le ti ne le s svojim poznava
njem okolja, temveč tudi zaradi pripadnosti 
in odgovornosti do lastnega okolja bili učinko
vitejši. Tako pa imamo zaposlene na Občinski 
upravi Trebnje iz Ljubljane, Žužemberka...naši 
strokovnjaki pa iščejo službe drugod ali jih pa 
celo nimajo. Ker jih lastna lokalna skupnost ne 
potrebuje ali noče.

Pravijo, da »če bi čebula če ne imela, bi čebu
la bila bula«. Pravijo tudi, da je tudi kriza lahko 
priložnost. Najslabše je zamujati priložnosti. •

(nadaljevanje s strani 10, Tu sem doma, Jože Povšlč)...

Nada Pepelnak (SDS) se spreneveda in poli
tično podpira pravnomočno obsojenega in sko
rumpiranega Kastelica, podobno kot nenačelni 
Silvester Prpar (SLS), ki je prejšnjem mandatu 
bil proti Kastelicu in je rušil važne občinske 
projekte.

Zgleda, da so sedanji občinski funkcionarji 
izgubili kompas, izgubili so stik z realnostjo 
in plavajo v političnih oblakih, daleč stran od 
večinskega mnenja Trebanjcev! Pa še s prazno 
občinsko blagajno povrhu, brez sposobnosti 
pridobiti nepovratna evropska sredstva, s ka
terimi bi lahko naredili veliko občinskih pro
jektov. Tile pa še za projekte (papirje) nimajo 
denarja! Nimajo ne idej, ne denarja! Nepovra
tni denar pa polzi mimo njih v druge občine! •

(nadaljevanje s strani 12, Poiščimo skupne rešitve, Gregor Kaplan)...

16. zaščita neodtujljive pravice do dostopa 
do vode kot splošnega dobra,

17. kak € več v občinski blagajni,

18. povečanje samooskrbe s hrano,

19. povečanje samooskrbe z energijo,

20. zagotovitev drstišč pod jezovi elektrarn 
(pogoji, ki so jih nudili mlini),

21. bogatitev vode s kisikom,

22. zagotovitev kakovosti vode na dolgi rok,

23. in še bi lahko našteval...

O turizmu, bazenu, trebanjski plaži, prostoru 
za mlade in zgodovinskemu spominu pa bomo 
muhe šteli v nadaljevanju energijskega pipsa. 
Ta je sedaj že na pol prazna piksna, ki je ne že
lim samo reciklirat, pač pa udejanjit. Katere za
misli se vam zdijo vredne skupnih rešitev? •

(nadaljevanje s strani 20, kolumna, Danijel Ocepek)...

Vprašam vas - ali je vam vseeno v kakšni občini 
živite? Ali ne boste imeli nobenih otrok? Kaj pa 
vaši bratje, sestre, znanci, prijatelji? Kaj pa vaši 
vnučki?

Kot sem napisal zgoraj; posamezniki lah
ko »vpijemo«, negodujemo, se pritožujemo, 
vendar spremenili ne bomo ničesar. Kot posa
mezniki. Od vseh nas je odvisno, ali bomo še 
naprej gledali našo občino propadati zaradi 
pomanjkanja interesov, interesov »v moj var- 
žet« in pomanjkanja vizije, ali pa bomo skupaj 
spreminjali v naslednjih letih občino na bolje, 
da bodo v njej mladi imeli možnost, željo in pri
ložnost za razvoj njihovega potenciala. •

Še veliko več novic vds čaka 
na še vedno najbolj obiskanem 
trebanjskem spletnem portala 

www.cajtncj.com.

Pošljite nam novičko tudi vi, 
z veseljem jo bomo objavili 

na Cajtncj.com, če bo le možnost, 
pa tudi v tiskani Izdaji.

Pričakujemo vas na 
lnfo@cajtncj.coml

Cajni« . Z v.^kz,' IS let »Se veliko vel novic (In arhiv) najdete na wvw.ca|tng.com!
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NOVI RENAULT CAPTUR
RENAULT *5 let jamstva obsega 2 leti tovarniške garancije In podaljšano jamstvo za 3.4 in 5. leto oz 100.000 km,
tiUAUTTV MAOE karkoli se zgodi prej in velja ob nakupu z Renault financiranjem.

-------- Renault mp—e, BZB

DRIVE THE CHANGE 6
RENAULT

PORABA PRI MEŠANEM CIKLU 3,7-5,4 l/100km. EMISIJE CO? 96-125g/km.

AVTO CEHTER VOVK
Podjetniška ulica 7, 07/348 17 22, 07/348 17 24, www.avto-vovk.si 

Odpto: od ponedeljka do petka od 8. do 18. ure, ob sobotah od 8. do 12. ure. Nedelje zaprto.

ServisRačunaimške Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Podatki:
SERVIS RAČUNALNIŠKE OPREME 
Herman Florjančič s.p.
Velika Sevnica 12 
8210 Trebnje 
d.š.: SI47083646

telefon:

041 665 126
e-mail:
herman.florjancic@siol.net
herman@sro.siPonudba:

Nudim hiter ter učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme!

.popravila in vzdrževanje strojne in programske opreme 

.dobava in namestitev opreme 
sestava računalnikov in vgradnja komponent 
.odstranjevanje in zaščita pred virusi in drugimi škodljivimi programi 
.nameščanje in optimizacija vseh vrst operacijskih sistemov 
.nameščanje programov in programskih paketov 
.konfiguracija omrežij in virtualizacija sistemov 
vzpostavitev povezave z internetom 
.identifikacija in odprava težav 
.strokovno svetovanje
.možnost sklenitve vzdrževalnih pogodb za računalniške sisteme www.sro.si
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Servis Računalniške Oprem
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!
ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

G
tech

Servis in prodaja računalnikov, SUPER ugodne 
cene prenosnikov, baterije in zasloni za 
prenosnike,... UREDIMO VAM HITRI KREDIT!
RAČUNALNIŠKE STORITVE, Srečko Glušič s.p., 
Rimska cesta 3, Trebnje; 031/499-455, 
www.gtech.si, info@gtech.si

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho
- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih
KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

. ZUPANČIČ ♦ DRUŽBA d.n.o. „

Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z 
opečno, betonsko 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob
ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

- OBŽAGOVANJE IN POSEK DREVES NA VIŠINI 
-USLUGE Z DVIGALOM (24m)
-POSEK IN SPRAVILO LESA
- IZDELAVA BETONSKIH KOZOLCNIH STEBROV

DELO Z NAMI JE LAŽJE!
Transport in TGM Urbič, Ivan Urbič s.p.,
Dolenja Dobrava 12, Trebnje; 041/625 180; 
ivan.urbic@siol.net; www.transport-urbic.com

TKATArt

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...
AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031 739 838

mKosilnice, vrtni traktorji, 
motokultivatorji, prekopalniki 
goseničarji, škropilnice, 
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji, 

V prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
transporterji,...
BONUM d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041630 724; www.bonum.si

Kompletna nega 
za vašega psa!
Pasji salon Ajša, Tomšičeva 4, Trebnje 
Predhodna naročila na 040122 004!

Predstavite se v najbolj branem 
trebanjskem tiskanem mediju 

tudi vi!

051 618 616, infc@cujtng.com

Hiil»btloiiilM,P(Kljtlniiiyli(fl9,TR[Blll[ - www.lifllobelonii - yotieion@piiil.(pm

Halo beton d.y. ima številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne 
ptednosti so poznavanje dela z neizkušenimi kupa, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

fomiloitnikittrtifitotdtalioiiosti
ZAG

BETONARNA TREBNIE
idmoo
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